
 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

od 19. rujna 2023.  

 

sa 14. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije održane 19. rujna  

2023. godine u Gradskoj vijećnici Grada Koprivnice, Zrinski trg 1/I, s početkom u 16,00  sati. 

  Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 024-02/23-01/1, URBROJ: 2137-02/03-23-15   od 11. 

rujna 2023. godine.    

 

 Sjednici prisustvuju članice i članovi Županijske skupštine: 

- Vlado Bakšaj, Mijo Bardek, Ivan Biškup, Željko Brček, Dražen Čuklić, Ivan Čupen, Ana 

Marija Đurđ, Damir Felak, Darko Fištrović, Miljenko Flajs, Ernest Forjan, Marko Fucak, Tomislav 

Golubić, Sanja Horvat, Hrvoje Janči, Sandra Kantar, Mladen Kešer, Miroslav Kovačić, Željko 

Lacković, Jadranka Lakuš, Marijana Lokotar, Marko Martinčević, Zdravko Matotan, Đurđica Mustaf, 

Eugen Pali, Stjepan Peršin, Dubravko Picig, Željko Pintar, Verica Rupčić, Ivica Srbljinović, Tea 

Ščetarić-Jasek i Kristina Škoda Vajdić. 

 

Sjednici opravdano ne prisustvuju:  

 

1. Siniša Fabijanec 

2. Danijela Glavosek Kovačić 

3. Dajana Milodanović 

4. Miodrag Plantak  

5. Josip Večenaj 

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan  

2. Ratimir Ljubić, zamjenik župana 

3. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine i 

pravne poslove  

4. Darko Masnec,  pročelnik Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu 

5. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i 

zaštitu prirode 

6. Ana Mušlek, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne 

manjine 

7. Tihomir Kvakarić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu i imovinska prava, 

8. Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama 

Koprivničko-križevačke županije 

9. Mladen Ružman, direktor uprave „Piškornica“ d.o.o. 
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10. Marijan Blažok, direktor uprave „Piškornice-sanacijskog odlagališta“ d.o.o. 

11. Emilio Habulin, ravnatelj ustanove Defensor 

12. Ivana Škorjanec, suradnica ustanove Defensor 

13. Verica Ujlaki, pomoćnica pročelnice za informacijsku sigurnost i tehničke poslove 

14. Helena Matica, viša savjetnica – specijalistica za poslove Županijske skupštine 

15. Karlo Sigetić, savjetnik za komunikacije i protokol 

16. Marko Sinković, referent za informatiku 

17. Valentina Balaško, referentica za radne odnose i opće poslove 

18. Predstavnici medija. 

 

PREDSJEDNIK: Otvaram 14. sjednicu Županijske skupštine Koprivničko- križevačke županije i 

pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. Molim pročelnicu Ljubicu Belobrk Flamaceta da 

izvrši prozivku članica i članova. 

 

Ljubica Belobrk Flamaceta proziva članove i izvješćuje o broju prisutnih. 

 

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. 

Dana 04. rujna 2023. godine zaprimili smo obavijest Miljenka Flajsa o nastavku obnašanja dužnosti 

člana predstavničkog tijela, stoga pozivam predsjednicu mandatnog povjerenstva da podnese izvješće. 

 

VERICA RUPČIĆ: Poštovani svi, član Županijske skupštine u mirovanju Miljenko Flajs 

dostavio je dana 4. rujna 2023. godine  predsjedniku Županijske skupštine obavijest o prestanku 

mirovanja mandata te nastavljanju obnašanja dužnosti člana Županijske skupštine Koprivničko-

križevačke županije. Člankom 79. stavkom 8. Zakona o lokalnim izborima utvrđeno je da mirovanje 

mandata iz osobnog razloga ne može trajati kraće od šest mjeseci te da član predstavničkog tijela 

nastavlja s obnašanjem dužnosti osmog dana od dostave obavijesti predsjedniku predstavničkog tijela. 

Uvidom u dokumentaciju, Mandatno povjerenstvo utvrdilo je da nema nikakve zakonske zapreke da 

Miljenko Flajs nastavi obnašati dužnost člana Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije 

počevši s danom 12. rujna 2023. godine, a istog dana opisanu dužnost u svojstvu njegove zamjenice 

prestaje obnašati Natalija Sučić iz Kunovca.  Hvala lijepo. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem predsjednici, a gospodinu Flajsu želim dobrodošlicu i povratak 

u županijske klupe. Sad molim pročelnicu Ljubicu Belobrk Flamaceta da nas izvijesti o izvršenju 

akata sa prošle sjednice. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Akti iz prošle sjednice dostavljeni su nadležnim 

tijelima na provedbu. Opći akti dostavljeni su nadležnim državnim tijelima na kontrolu zakonitosti, a 

svi zajedno objavljeni su u Službenom glasniku Koprivničko-križevačke županije broj 15. od 04. 

srpnja 2023. godine. 

 

Sjednici se priključila još jedna članica pa je u radu 14 sjednice sudjelovalo 32 članica i 

članova.   

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Skraćeni zapisnik sa 13. sjednice smo primili. Ima li kakvih 

primjedbi na skraćeni zapisnik? Ukoliko nema dajem skraćeni zapisnik na glasovanje. 

 Županijska skupština jednoglasno je usvojila skraćeni zapisnik s 13. sjednice. 



PREDSJEDNIK: Za današnju sjednicu primili smo prijedlog s 19. točaka dnevnog reda. Od 

dana dostave radnih materijala,  u aplikaciji smo naknadno zaprimili materijal za točku 11. kao što je 

bilo i napomenuto u obrazloženju dnevnog reda. Nadalje kod točke 12. dodatno je ubačen  jedan 

prilog, radi se o aktu Općinskog vijeća Općine Podravske Sesvete. Nadalje primili smo izvješće o 

provedenom savjetovanju o Odluci o sufinanciranju troškova medicinski potpomognute oplodnje te 

vezano uz to amandman župana na predmetnu Odluku. Osim toga  zaprimili smo u  sustavu e-Sjednice 

zahtjev Župana koji predlaže Dopunu dnevnoga reda točkom: Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o 

osnivanju Županjske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke 

županije. 

Pozivam župana Darka Korena da kao predlagatelj obrazloži predloženu Dopunu dnevnog 

reda. 

DARKO KOREN: Dakle radi se o promjeni sjedišta naše ustanove, odnosno Županijske 

uprave za ceste. S obzirom da je ravnatelj Županijske uprave za ceste ovdje sa nama danas, možda bi 

bilo najbolje da on to obrazloži jer sigurno zna detaljnije, ali suština je da se akt kojim se regulira 

status sjedišta mijenja zapravo adresa sjedišta Županijske uprave za ceste. Kasnije je točka dnevnoga 

reda u kojoj će ravnatelj informirati o poslovanju županijske uprave za ceste pa se evo može osvrnuti 

i na taj detalj, ali evo to je uglavnom to. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem županu. Dajem na glasovanje prijedlog Dopune dnevnog reda 

na način da točka Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županjske uprave za upravljanje 

županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije postane točkom 8. Dnevnoga reda, 

a sljedeće točke će se pomaknuti u skladu s time. 

Županijska skupština jednoglasno je prihvatila dopunu Dnevnog reda. 

 

PREDSJEDNIK: Sada možemo pokrenuti raspravu o ovako dopunjenom Dnevnom redu pa 

evo ako se netko želi javiti.  Ukoliko se nitko ne javlja za raspravom dajem na glasovanje predloženi 

dnevni red. 

 

Županijska skupština jednoglasno je donijela sljedeći   

 

D N E V NI  R E D: 

 

1. Donošenje Odluke o nastavku obnašanja dužnosti člana Županijske skupštine Koprivničko - 

križevačke županije 
 

2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

2023. godinu 

 

3. Razmatranje Izvješća o polugodišnjem izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za 

upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije za 2023. godinu, 

s prijedlogom Zaključka 
 

4. Razmatranje Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke županije za  razdoblje od 1. 

siječnja do 30. lipnja 2023. godine, s prijedlogom Zaključka  

 

5. Donošenje Odluke o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje 



 

6. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 

stranka i nezavisnih članova  izabranih u Županijsku skupštinu Koprivničko-križevačke 

županije za 2023. godinu 

  

7. Donošenje Odluke o proširenju djelatnosti Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica 

 

8. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županjske uprave za upravljanje županijskim 

i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije 

 

9. Razmatranje Izvješća o poslovanju trgovačkih društava za 2022. godinu, s prijedlogom 

Zaključka: 

1. „Piškornice“ d.o.o.  

2. „PZC Varaždin“ d.d. 

 

10. Donošenje Procjene rizika od velikih nesreća za područje Koprivničko-križevačke županije 

 

11. Donošenje Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Koprivnici  

 

12. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru predsjednika, potpredsjednika i članova 

Odbora za izbor i imenovanja Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije  

 

13. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na odluke o osnivanju prava građenja donesenih 

od osnovnih škola kojima je osnivač Koprivničko-križevačka županija 

 

14. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na osnivanje prava građenja u korist Koprivničko-

križevačke županije radi realizacije projekata rekonstrukcije i dogradnje zgrade 

osnovnoškolskih ustanova  

 

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na kupoprodaju nekretnine kč.br. 3976/2 k.o. Sveti 

Petar Čvrstec u vlasništvu Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije 

 

16. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora 

Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Đurđevcu 

 

17. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o najmu digitalnog mamografskog 

uređaja s tomosintezom Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Križevcima   

 

18. Donošenje Zaključka o davanju mišljenja na Nacrt Mreže hitne medicine i sanitetskog 

prijevoza 

 

19. Donošenje Zaključka o nekorištenju prava prvokupa kulturnog dobra- slike Ivana Generalića 

„Rogati konj“ 

 

20. Pitanja i prijedlozi. 
 

PREDSJEDNIK: Prije današnje sjednice sastala su se sljedeća radna tijela županijske skupštine,  a 

to su: Mandatno povjerenstvo, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za zdravstvo, Odbor za Statut, 

Odbor za financije, Odbor za obrazovanje,  Odbor za vodno i komunalno gospodarstvo, Odbor za 

gospodarski razvoj i  Odbor za zaštitu okoliša. Klubovi članova Županijske skupštine također su 

održali sastanke. 

 



Točka 1. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 1. je donošenje Odluke o nastavku obnašanja dužnosti člana 

Županijske skupštine Koprivničko - križevačke županije. Odluku smo primili, ista je deklaratorne 

naravi, a obrazloženje smo čuli u uvodnom dijelu sjednice.  Da li se žele javiti predstavnici Odbora? 

Predstavnici klubova? Otvaram raspravu za članice i članove. Ukoliko ne, dajem ovu točku na 

usvajanje.  

Županijska skupština jednoglasno je donijela Odluku o nastavku obnašanja dužnosti 

člana Županijske skupštine Koprivničko - križevačke županije. 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 2. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 2. je Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Koprivničko-križevačke županije za 2023. godinu. Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor 

za financije koji podržava Izvješće. Obrazloženje daje Župan. 

 

DARKO KOREN: Poštovani predsjedniče, koristim priliku da pozdravim sve nazočne članove 

i članice Županijske skupštine, sve izvjestitelje po točkama, stručne službe Županije i predstavnike 

medija. Kažem u obrazloženju da polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna naše Županije 

sačinjavaju podaci za poslovanje u prvih šest mjeseci. Sam Proračun je donesen na 9 sjednici naše 

Županijske skupštine, a u materijalima su prihodi i primici, te rashodi i izdaci, sa izvršenjem u prvom 

polugodištu. Prikazani su financijski podaci i za 2022. i za 2023. godinu, kako bismo to mogli 

komparirati u tablicama. Za 2023. godinu ona govore da su prihodi i primici u iznosu od 54 milijuna 

i 100 tisuća eura, a rashodi pak 52.900. To pak govori da je Proračun u prvom polugodištu izvršen u 

48 posto godišnjega plana, što je dobar pokazatelj. I svi vi koji ste u prilikama da slušate ta izvješća 

onda znadete da je to uvijek otprilike u nekakvih tih 40 posto izvršenja, što je jako dobar rezultat. 

Kada govorimo o poreznim prihodima, porez i prihod na dohodak i županijski porezi su ostvareni u 

iznosu od 5,6 milijuna eura, koji čine malo više 10 posto u odnosu na ukupno ostvarene prihode, a 

porez i prihod na dohodak ostvaren je  29,7 posto više u odnosu na razdoblje od prošle godine, a što 

je rezultat i porasta plaća i broja zaposlenih u gospodarstvu Županije.  Dakle, porez na dohodak 

ostvaren je na 29,7 posto, ali moram reći da je to postotak koji se odnosi na osnovni proračun. Kad 

govorimo dijelovima tih prihoda porezni prihodi ostvareni su u iznosu od 4,8 milijuna eura i čine 

gotovo 90 posto ukupnih prihoda, veći su za nekih 1,2 posto u odnosu na prošlu godinu to su uglavnom 

takozvane pomoći. Ukupne pomoći tekuće i kapitalne ostvarene su u iznosu od 23 milijuna eura i u 

strukturi čine 48 posto ostvarenih prihoda. Prihodi od imovine ostvareni su u iznosu od 1,6 milijuna 

eura u odnosu na isto razdoblje prošle godine, a to ste valjda primijetili, oni su manji za 90 posto, a 

prošla godina bila je iznimna po visini tih prihoda, jer bilo je puno prijedloga da se iz toga financira 

puno toga. Moramo reći da je to bio jedan jednokratni interval u kojem su i cijene plina bila veće, a i 

mineralne sirovine kao posljedice infrastrukturnih radova. Pa evo u tom jednom razdoblju su i ti 

prihodi bili daleko veći, a sada evo vraćene su cijene plina, kao što se i mineralne sirovine 

eksploatiraju u manjim poduhvatima, dakle to je sad nekakvo realno stanje ajmo reći kao i prije. Mogu 

spomenuti upravne i administrativne prihode. 3 milijuna eura prihoda od prodajnih roba i pruženih 

usluga i prihodi od donacija ostvarenih u tom razdoblju od milijun i sto tisuća eura. Od toga se dakle 

92 posto odnosi na prihode prodaja proizvoda i roba te pruženih usluga našim proračunskim 



korisnicima, prije svega zdravstvo 858 tisuća eura i osnovno i srednje školstvo oko 240 tisuća. 

Spominjem i prihode iz nadležnog proračuna HZZO temeljem ugovornih obveza oni su ostvareni u 

iznosu od 19 milijuna eura, a odnose se na zdravstvene ustanove, Dom, Opća bolnica, Zavoda za javno 

zdravstvo, Zavoda za hitnu medicinu. Kad govorimo o rashodima i izdatcima rekao bih veći su za 

5,60 posto u usporedbi na prošlu godinu. U tablici rashoda poslovanja vidite strukturu po upravnim 

odjelima, a oni su da ih sad sve ne čitam u ukupnom iznosu od 52,9 milijuna eura. Spomenut ću dakle 

rashode za zaposlene, koji iznose 32 milijuna eura. No od ukupnih ostvarenih rashoda za zaposlene, 

rashodi za zaposlene u upravim tijelima naše županije iznose 1,4 milijuna eura. Tu su spomenuti 

materijalni rashodi, financijski rashodi, subvencije. Evo možda da samo spomenem isplaćenih 

subvencija u iznosu od 6,1 milijuna eura, odnosno 47 posto planiranih vrijednosti i veći su u odnosu 

na razdoblje od prethodne godine. Zbog subvencioniranja javnog linijskog prijevoza od milijun i sto 

tisuća eura a temeljem potpisanog ugovora o javnoj usluzi prijevoza. Najveći dio isplaćenih sredstava 

je u gospodarstvu i poljoprivredi, pa subvencije po studentskim kreditima, trgovačkim društvima, 

poljoprivrednicima i obrtnicima. Pomoći su izvršene u iznosu od 606 tisuća eura 30 posto od 

planiranih. Zatim naknade građanima i kućanstvima u iznosu izvršenja od 269 tisuća eura, što je to 

relativno mala brojka. Treba spomenuti namjenu, a to je županijski i međužupanijski linijski prijevoz 

putnika i sufinanciranje cijene prijevoza učenika putnika srednjih škola, smještaj izvan vlastite 

obitelji, sufinanciranje kamata na stambene kredite, liječnicima, rana intervencija koje smo uveli, 

troškovi pogreba branitelja i ostali korisnici. Postoje tu i jasno drugi rashodi 540 tisuća eura. Rashodi 

za nabavu nefinancijske imovine. Od 3 i pol milijuna eura odnose se dakle na prikazana ulaganja u 

zdravstvo 2,3. Dakle ništa izvan toga. Ukupni rashodi za nabavu proizvodne dugotrajne imovine 1,6 

milijuna eura. Ako negdje primijetite da negdje piše valuta kuna to je zabuna, sve je u eurima, pa se 

očito refleksno javlja kao nostalgija za našom dragom kunom, tako da su to kako kažem zapravo 

iznosi u eurima. Spominjem još i rashode za dodatna ulaganja a koji su povećani u odnosu na prošlu 

godinu, a iskazani su za projekt energetska obnova zgrade naše Bolnice u iznosu od milijun i pol tisuća 

eura, Doma zdravlja 26 tisuća, dogradnja školskih objekata i sličnih ulaganja u školstvu, te ulaganje 

u projektnu dokumentaciju za dvorac Inkey. Izdaci za financijsku imovinu za otplatu zajmova iznose 

546 tisuća eura. I zaključno rezultat poslovanja, a prema polugodišnjem obračunu proračuna naše 

županije utvrđuje se da je ostvaren konsolidiran višak iz tekućeg razdoblja od 1,2 milijuna eura. Vidite 

strukturu tog rezultata, a znamo da Bolnica za sobom vuče jedan takozvani sistemski gubitak, a on je 

u tom razdoblju bio 14 milijuna eura, a naravno neka male i sitne gubitke imaju i ostale zdravstvene 

ustanove. Pora ima ovdje iskazan jedan mali gubitak u iznosu od 56 tisuća eura i zbog toga što su se 

sad u prvom polugodištu financirali neki projekti koji će na naplatu doći u drugom polugodištu, tako 

da će to biti izjednačeno. I sama županija 10,6 milijuna eura je u plusu. I dakle sveukupno izrečeno 

taj konsolidirani proračun je u gubitku 2 milijuna eura. Prije nekoliko dana dobilo smo smjernice za 

izradu proračuna za iduću godinu u kojima je jasno ukazano da bolnice izlaze iz sustava županijskih 

proračuna, što naravno imam i neke svoje posljedice kao što su to na primjer upravljačke posljedice, 

političke, emocionalne, a za nas to znači i u odnosu na ovaj financijski dio da ćemo biti lišeni ovih 

sistemskih gubitaka, a koje Bolnica kontinuirano ima. Rezime svega toga je da je zbog tih utjecaja 

preneseni gubitak iz prethodnih razdoblja ostvaren na razini Županije s manjkom od 2 milijuna eura. 

Eto, predlažem da Županijska skupština prihvati ovo Izvješće polugodišnjeg izvršenja proračuna naše 

Županije sa svim njegovim prilozima. Ukoliko bude potrebno za dodatna pojašnjenja uz iznose i 

brojke pročelnik za financije Masnec je tu pa će vam objasniti. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Da li se žele javiti predstavnici odbora? Predstavnici Klubova 

članova? Gospodin Golubić,  Gospodin Martinčević, izvolite. 



TOMISLAV GOLUBIĆ: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, članice i članovi 

Županijske skupštine, stručne službe Županije, predstavnici medija. Evo župane hvala vam na ovom 

živopisnom predstavljanju o izvršenju polugodišnjeg proračuna Županije. Vjerujem da smo svi napeto 

slušali i upijali svaku vašu riječ. Klub vijećnika SDP-a i HSLS-a nije bio za ovaj Proračun što smo i 

istaknuli kod njegovog donošenja. Jasno smo dali do znanja da isti nema viziju, da nije taj Proračun 

koji će omogućiti razvoj naše Županije i pokretanje u jednom drugom smjeru.  Prihodi su dobri, nije 

loše. Tim više žao mi je što to sve skupa nema viziju i mogućnost razvoja naše Županije. Biti ćemo 

protiv ovoga izvještaja kao što smo i inicijalno bili protiv donošenja ovoga Proračuna. Hvala. 

MARKO MARTINČEVIĆ:  Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, uvažene kolegice i 

kolege, stručne službe, mediji. Spomenuli ste župane Opću bolnicu dr. Tomislav Bardek, spomenuli 

ste i to da od 01.01.2024. godine ona više nije ajmo reći pod nama. Govorili ste i da se rješavamo 

akumuliranog dugovanja. Na koji način se toga rješavamo?  Hoće li to dugovanje biti otpisano ili 

ćemo mi izgubiti Bolnicu, pripast će pod drugu ingerenciju, ingerenciju države, a nama će ostati 

dugovanje? Hoće li se država prema nama ponijeti kao maćeha? Hoće li dugovanja Bolnice preuzeti 

država iz razloga što znamo kako dolazi do dugovanja i nismo ga napravili mi sada ovdje prisutni. Te 

me zanima, ako nam ostaje dugovanje, zašto nam ostaje dugovanje? Hvala. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko želi javiti ispred klubova? Ukoliko ne otvaram, raspravu 

za članove i članice? Gospodin Fucak. 

MARKO FUCAK: Lijepi pozdrav svima, evo vidim u ovom izvršenju Proračuna dvije 

zanimljive i ključne stavke, a čiji je indeks realizacije ni više, ni manje nego nula posto. A to su 

distributivni centar za meso i distributivni centar za voće i povrće. Ako se malo vratimo u prošlost, ali 

ne tako daleko, SDP je u prošlom mandatu početkom 2018.g. sa partnerima počeo raditi sa idejom na 

projektnoj dokumentacijom da se već tada počne raditi kako bi se čim prije krenulo u izgradnju 

distributivnog centra za meso i distributivni centar za voće i povrće. Tada ste naš prijedlog 

„popljuvali“ i rekli ste da se nešto slično već pokušava realizirati u jednoj  našoj općini s područja 

grada Đurđevca. Prošlo je već skoro šest godina, ništa se nije dogodilo i zašto je taj projekt još uvijek 

tu gdje je i sada? Realizacija u izvršenju ovoga Proračuna je nula posto. No pretpostavljam da imamo 

još vremena do 31.12. Zanimljivo je da župan i njegova stranka Mreža taj isti prijedlog stavila u svoj 

predizborni letak za lokalne izbore 2021. godine. Osobno nemam ništa protiv krađe tuđih ideja, dajte 

ih kopirajte, prepišite sebi, ali dajte ih realizirajte onda. Poljoprivreda nam je u rasulu, kako na 

državnoj razini, tako i na županijskoj razini. Ako budemo čekali još 6 godina biti će sve manje OPG-

ova. Nažalost, ako možda još nije kasno i ako krenemo sa tim centrima bojim se da naši OPG-ovi tu 

neće imati baš i nešto prevelike koristi. Nećemo valjda u tim centrima skladištiti uvoz nečijih tuđih 

proizvoda. Evo ovo što se sad događa u Slavoniji je van svake pameti. Bojim se da se to ne dogodi i 

nama ovdje u Podravini i iskreno se nadam da neće, ali vidimo da je i već preko ovoga izbornoga 

zakona gdje su razdijelili Podravinu i Prigorje, već je tu krenula polako neka tiha eutanazija nas u 

Podravini. Evo velim kradite tuđe projekte, nema problema, ali ih onda i realizirajte što prije, a ne da 

izvršenje bude nula posto. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem da li se još netko od članova i članica javlja? Ukoliko ne, da li 

se župan želi završno očitovati? 

DARKO KOREN: Pa evo meni je iskreno rasprava gospodina Golubića isto malo živopisna, 

ona je malo cinična, ali ja evo uvijek slušam, bez obzira, jer postoje sigurno teme onih koji prezentiraju 

i nisu zanimljive, ali evo ja uvijek slušam. I vas isto, tako da možda malo više samo poštovanja. Što 



se tiče pitanja gospodina Martinčevića, država će preuzeti upravljanje Bolnicom, preuzeti će 

kompletno poslovanje i sve postojeće dugove odnosno obaveze koje imamo. Što znači da će ta naša 

konsolidirana bilanca biti lišena toga minusa kojeg mi nazivamo sistemski gubitak i naš Proračun će 

nadalje biti bez bolničkog proračuna. Tako da država preuzima i te dugove, žalimo im puno sreće u 

tome. Već sam rekao da se to može sagledavati iz političkog, emocionalnog ili nekog drugog aspekta, 

a kao što sam već i u medijima rekao ili evo neki župani mogu to malo jače artikulirati ili neki to čine 

tiše i nitko od nas nije za to da se preuzmu bolnice. Samim time što smatramo da to neće riješiti 

ključno pitanje, a to je financiranje toga sustava. Meni nije to problem reći, usudim se to reći, kao što 

sam to rekao i ministru Erliću neki dan prilikom posjeta Bolnici. Cijeli taj sustav zdravstava, ako malo 

gledamo sa strane je malo i čudan. Da ne kažem čudnovati kljunaš. Ako govorimo i investicijama za 

koje smo mi zaduženi, a one se provode preko naših mehanizama, nešto iz decentraliziranih sredstava, 

nešto iz Eu projekata, nešto izvorno iz našeg županijskog proračuna i to sve skupa funkcionira, svi 

svjedočimo tome. Evo doktor Bardek zna, oprostite što sam vas prozvao, ali kako je sve to stanje 

izgledalo prije 20 godina, pa 15, pa 10,  a kako sada, pa to je Huston. To je danas čudo kako to izgleda, 

na kojem je to nivou, koja je to sve oprema. Znači za to smo mi zaduženi, ali nismo zaduženi za 

kolektivne ugovore koje potpisuje netko drugi, za cijene usluga koje se naplaćuju, za mjesečne limite 

koji se dobivaju.  To sve netko drugi određuje. A na ovaj gubitak ili poslovni rezultat to utječe 85 

posto, ovo sve drugo je 15 posto. Dakle s jedne strane se vidi da se taj sektor razvija, a s druge strane 

je ono u sistemskom gubitku. Žao nam je s jedne strane da se to događa, ja osobno nisam za to, to loše 

zvuči prema van, da nama je kao sad država nešto uzela. Vidjet ćemo šta će biti. Ja sam se našalio i 

rekao ministru Erliću da ćemo pričekati koje 4 godine pa ćemo vidjeti, a svjedočio sam jednom takvom 

političkom razdoblju, a to se zvalo sanacijski program 2014. tamo, možda 2016.godine neću reći čija 

vlada, ne mislim nikoga prozivati, nije se ništa postiglo, samo se gubitak povećao. Znači ne može se 

izmisliti topla voda, ako nema bojlera, prema tome dok netko nakuri bojler i plati toplu vodu, biti će 

i gubitak manji. Sad je tako kako je, mi na to ne možemo utjecati. Mislim da se u suštini neće  ništa 

promijeniti i to u odnosu na pacijenta što je najvažnije i jedino gdje se ja slažem sa ministrom gdje je 

rekao da pacijenti nemaju posljedice toga. Nadam se da će biti bolje, svi se nadamo. Hvala. Pardon 

zaboravio sam još nešto. Gospodin Fucak je spomenuo pozicije o neiskorištenim sredstvima, 

jednostavno nisu još natječaji raspisani u ministarstvu. Dakle postoje još tu neki faktori koji su bitni 

u svemu tome osim nas naravno i u samoj realizaciji projekta i na koje mi možemo malo utjecati, a na 

neke faktore nikako. To su i udruge i partneri u tome svemu. Te milijune nemamo mi, već treba 

raspisati natječaje u ministarstvu. Ja sam malo stariji od vas i stalno slušam generalno o tome da je 

poljoprivreda loša, dakle to nije ništa novo, neki su u poljoprivredi u problemima, drugi pak posluju 

jako dobro i mogu od toga živjeti. Usudim se utvrditi da velika većina ima problema u poljoprivredi i 

sigurno treba im se pomoći, ali jedna paušalna ocjena da je poljoprivreda loša, znate nije baš tako. Na 

ovu svinjsku kugu ja se ne bi puno petljao jer kako je i rekao sam premijer takvo nešto treba prepustiti 

struci. Dakle ne znam o tome ništa, kao i ni vi i ne bi politizirao uopće o toj temi, a vjerujem da je to 

trenutno ogroman problem za ljude u Slavoniji. Vjerojatno će država utjecati nekim svojim mjerama 

na sve to skupa i nadamo se da se neće proširiti. A ovo drugo što se tiče krađe ideja to zaista ne bi 

komentirao. Ako smo kome i šta ukrali tužite nas. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem se županu na iscrpnom i završnom obraćanju. Sada dajem ovu 

točku na usvajanje.  

Županijska skupština je sa 20 glasova „za“, 8 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ 

donijela Polugodišnji izvještaj o izvršenju  

Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2023. godinu. 



 

Polugodišnji izvještaj se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 3. 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 3. Razmatranje Izvješća o polugodišnjem izvršenju 

Financijskog plana Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-

križevačke županije za 2023. godinu, s prijedlogom Zaključka. Izvješće smo primili. Raspravu su 

proveli Odbor za financije, Odbor za vodno i komunalno gospodarstvo i Odbor za gospodarski razvoj 

koji podržavaju Izvješće. Obrazloženje, ako je potrebno daje gospodin Guzalić. 

DRAGUTIN GUZALIĆ: Gospodine predsjedniče, članovi i članice Županijske skupštine, 

gospodine župane, zamjeniče župana, službe i mediji. Na ovom polugodišnjem izvršenju financijskog 

plana po prvi puta i po izmjenama zakonske regulative, izvanproračunski korisnici moraju preko 

Županijske skupštine provesti to svoje polugodišnje izvješće. Naš izvorni plan za ovu godinu prihoda 

je bio nekih 4,8 milijuna eura. U siječnju ove godine kada smo već planirali javnu nabavu slijedom 

onoga plana koji je bio donesen, dogodile su se nove okolnosti. Dakle, otvorena je mogućnost da se 

javimo na natječaj fonda solidarnosti Europske unije vezano uz Petrinjski potres. To je bila jedna 

izazovna situacija. Radi se o nizu dokumenata koje se mora podastrijeti, razno raznih potpisivanja i 

odgovornosti, prekršajnih, kaznenih. Vezano uz prijavu na te natječaje, a vezano uz štete koje su 

stvarno nastale na cestama od tog Petrinjskog potresa, našli smo formu koja je bila zadovoljavajuća i 

za Ministarstvo mora, prometa i infrastruktura i za njihov odjel i za fondove Europske unije. Uključili 

smo se u tri natječaja ove godine, prvi 13.3., drugi 28.4. i treći 31.5.2023. godine.  S tim da smo za 

onaj prvi natječaj potraživali sredstva za izvršene radove nakon Petrinjskog potresa i to za dio radova 

koji je bio prihvatljiv način u tom djelu. Znači za 2021. i 2022. godinu dobili smo, odnosno tu nam je 

prihvaćeno 3,2 milijuna eura, a koji su nam nakon prihvaćanja i odluke ministra vrlo brzo i isplaćene. 

Za par dana nakon toga uslijedio je već novi natječaj gdje smo se mogli javiti za radove izvršene u 

ovoj godini u travnju. Imali smo tri dana za pokrenuti cijeli postupak, u petak objavljeno na stranicama 

ministarstva, a mi smo u ponedjeljak pokrenuli već sve te radnje oko natječaja. Dakle u mjesecu 

travnju ove godine smo prijavili i izvršili na novih milijun i sedamsto tisuća eura, a koji su nam isto 

isplaćeni. Uspjeli smo i taj dio odraditi. 01.05. ili 02. 05 je bilo ponovno natječaj otvoren, uz 

produžetak još mjesec dana, što znači da nisu još sva sredstva iz tog fonda bila potrošena. Opet smo 

imali dva do tri dana za odluku i ponovno isti postupak oko natječaja. Novo ugovaranje ili novo 

izvršenje radova i plaćanje izvoditeljima radile su četiri tvrtke za nas. Uspjeli smo napraviti 35 km 

ceste, te smo ukupno iz fonda solidarnosti povukli 6,4 milijuna eura, dakle skoro u visini jednog našeg 

godišnjeg proračuna. Za neke iznose za koje smo pretpostavljali da ćemo ih povući iz tih fondova oni 

su bili zapravo predmet našeg rebalansa proračuna, koji je također bio tu pred vama, pred znači 

Županijskom skupštinom, a gdje smo predvidjeli za ovu godinu 8 milijuna 127 tisuća eura, a naše 

izvršenje je u djelu prihoda za prvo polugodište je bilo 8 milijuna 686 tisuća eura. Dakle skoro jedno 

dva milijuna eura više smo ostvarili nego smo predviđali i za to nismo radili rebalanse jer smo još 

uvijek imali dovoljno planirano u tom našem rebalansu za ove naše redovne radove. Zato su ovi 

indeksi zaista čudni kad ih gledate sa strane. Morat ćemo u skorašnje vrijeme, a vidjeti ćemo kako će 

se stvari odvijati i možda će biti potrebe za drugim rebalansom da ipak tu priču uravnotežimo da ne 

izgleda baš ovako kako je to sada na papiru. No vjerujte da je bilo vrlo bitno provesti sve te radove i 

doći u takvu priliku, te mislim da je to jedna jako lijepa situacija da imamo još tu jednu slatku brigu 

napraviti taj drugi rebalans. Rekao sam da smo napravili 35 kilometara cesta koje smo obnovili u 4. i 

u 5. mjesecu, a ovih dana je javna nabava za nekih 5,5 kilometara kolnika i modernizacija kolnika. 



Rashodi naravno, kada isto tu gledate, u prvoj polovici godine 62 posto je napravljeno rashoda što do 

sad nikada nije bilo u prvoj polovici godine. Imate ispred sebe i vjerojatno ste pogledali našu 

dokumentaciju vezano uz to izvršenje pa ako ima pitanja rado ću odgovoriti. Ono što je bilo rečeno 

vezano uz promjenu sjedišta iako je to osma točka dnevnoga reda koliko sam shvatio dati ću 

obrazloženje i ostati na sjednici kada dođe ta točka na red, moram slušati predsjednika. Hvala lijepa. 

PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Predstavnici Klubova? Članice i 

članovi? Gospodin Čuklić. 

DRAŽEN ČUKLIĆ: Pozdravljam sve članove i članice Županijske skupštine i baš mi je drago 

što je gospodin Guzalić ovdje. Riječ je opet o jednoj problematici za Općinu Sveti Petar Orehovec, pa 

moram iskoristiti ovo izvršenje financijskog plana Županije za jednu situaciju. Riječ je o županijskoj 

cesti Orehovec- Črnčevec. Ovih dana smo svjedoci bahatosti, da neki određeni, da ne velim mangupi 

što rade sa županijskom cesto. Znači oni uzimaju znakove, prometne znakove na početku županijske 

ceste i postavljaju ih odnosno premještaju u sredinu županijske ceste. I to iz razloga da mogu voziti 

velike kamione sa gnojnicom, sa silažom itd. Ja ne vjerujem da su se to usudili. Sad to je moje pitanje 

da li to spada u kazneno djelo? Znak koji smo mi dali raditi, mi općina Sveti Petar Orehovec radio se 

četiri godine, nikako se nije moglo postaviti, raditi, pitanje načelniku općine, on ništa ne zna, ništa 

nije vidio i ništa nije čuo. Mene zovu stanovnici iz Črnčevca  i pitaju me zašto se taj znak postavio na 

početku ceste u blizini posljednjeg dijela elektrane. Moram ovu situaciju iskoristiti da pitam tko to 

radi i da li mogu raditi kako žele i premještati znakove. Dakle želim upozoriti gospodina Guzalića što 

se radi kod nas. Što možemo očekivati od tih ljudi, evo hvala. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za raspravu? Ukoliko ne zaključujem raspravu. Da 

li se predlagatelj javlja zbog ovog upita da odgovori. Gospodin Guzalić, izvolite. 

DRAGUTIN GUZALIĆ: Evo ja moram biti iskren i reći da o ovoj situaciji ne znam ništa. O 

premještanju znakova evo sada prvi puta čujem. Nemam što drugo reći osim da ću to ispitati, vidjeti 

o čemu se radi i mogu to evo pismeno dostaviti kao odgovor. Zatečen sam i evo ovoga časa nemam 

odgovor za to. Da netko premješta znakove, to je stvarno evo neću reći koja kvalifikacija djela i 

sigurno se protivi Zakonu o sigurnosti na prometnim cestama i u najmanju ruku je za prekršaj. Ne 

mogu ništa više reći o ovome, prvi puta čujem o tome. 

PREDSJEDNIK: Dobro, zahvaljujem. Raspravu smo završili i prelazimo na glasovanje za ovu 

točku.  

Županijska skupština je sa 25 glasova „za“ i 7 glasova „suzdržan“ donijela 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o polugodišnjem izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke 

županije za 2023. godinu. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

Točka 4. 

PREDSJEDNIK: Točka 4. je Razmatranje Izvješća o radu župana Koprivničko-križevačke 

županije za  razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine, s prijedlogom Zaključka. Izvješće smo 

primili. Raspravu su proveli Odbor za zdravstvo, Odbor za financije, Odbor za obrazovanje, Odbor za 



vodno i komunalno gospodarstvo i  Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za zaštitu okoliša. Održani 

odbori izuzev Odbora za obrazovanje su podržali Izvješće. Obrazloženje daje župan. 

DARKO KOREN: Ja ću evo dati jedno kratko obrazloženje, ali samo evo ako gospodin 

Golubić obeća da će me slušati. Evo izvješće je obilježila realizacija niza projekata iz programa 

zdravstva, obrazovanja, gospodarstva i ostalih područja. Izvješće se odnosi na relativno kratko 

razdoblje, a svi ovi zapravo veliki kapitalni projekti koje smo realizirali se ipak promatraju u 

jednom malo dužem vremenskom kontekstu. Ono već floskula koju moram upotrijebiti je ta da su 

sve te aktivnosti i projekti provedeni s ciljem stvaranja naravno boljih uvjeta života, rada i 

obrazovanja ljudi, mladih i starijih i srednjih godina, koji žive na prostoru naše Županije. Nastavili 

smo uspješnu suradnju sa Vladom RH, tijelima Državne uprave, jedinicama lokalne samouprave, 

evo jučer smo imali kolegij sa načelnicima. Hvala svima vama koji ste došli i bili prisutni i hvala 

i onima koji nisu bili, ali su se ispričali i to smatram kao da su bili tamo sa nama. Prilično sam 

angažiran, makar je to jedan subjektivan sud, kao potpredsjednik Hrvatske zajednice županije, 

sudjelovao sam na svim sjednicama izvršnog odbora, gdje smo raspravljali o nizu važnih tema za 

sve nas, od sredstava EU fondova, poljoprivrede, turizma, obrazovanja, decentralizirana sredstva 

s kojima uvijek „kuburimo“. Isto tako ovo izvještajno razdoblje je obilježila proslava naše 30. 

obljetnice postojanja Županije. Mnogi su se angažirali oko toga i svima se zahvaljujem. Mislimo 

da smo u tom nekakvom sad zadnjem razdoblju možda sad malo izlazim van konteksta i ovog 

izvješća, ali generalno smo zbog tih projekata koje provodimo u malo dužem vremenskom periodu 

da smo svjedočili jednom značajnom gospodarskom i društvenom razvoju. Županija je dobila 

status „Županija prijatelj djece“ treća u Hrvatskoj, te smo zadovoljni i valjda ponosni svi na to, a 

to će svoju vrijednost nadam se u budućnosti tek i iskazati. Potvrda angažmana je bila velika oko 

provedbe svih projekata usmjerenih na dobrobit djece, te hvala svima koji su zaista i kroz udruge 

i kroz naša upravna tijela tome dali doprinos. Provodimo digitalizaciju županijske uprave, a to je 

iznimno jedan važan projekat, gdje smo se mi uspješno uveli ja bi rekao u taj svijet digitalizacije 

sa ciljem razvoja e-usluga, pojednostaviti i ubrzati komunikaciju sa građanima i gospodarskim 

subjektima, naravno na jedan transparentan način. Mogu se zaista pohvaliti da imamo ljude, 

stručnjake koji rade na tim poslovima i koji su na neki način postali autoriteti u tome u Hrvatskoj. 

Mnogi naša iskustva digitalizacije koriste sada u svojoj nekakvoj početnoj fazi, kao što su to činili 

sa riznicom ili nekim drugim „pionirskim“ pothvatima poput javno linijskog prijevoza i slično. 

Nije da smo mi sad baš najpametniji, mi također od drugih nešto isto i učimo. A da smo u toj 

digitalizaciji nešto u jačima, to jesmo kad govorimo o županijama. Uveli smo sustav pravdanja 

sredstava proračuna dobivenih putem javnih poziva i natječaja, koji su potpuno digitalizirani. Puno 

smo se potrudili da svim našim korisnicima pružimo educiranost, to jest da ih educiramo, kako bi 

uspješno svladali taj sustav jer nije ni to baš tako jednostavno za sve, a oni su to u 99 posto i činili 

i koristili te naše edukacije i pomoći. U prilog tome govori podatak da smo ove godine zaprimili 

najveći broj prijava do sada. U sektor obrazovanja, ja ću sada reći da smo zapravo završili taj veliki 

investicijski ciklus za izgradnju jedno 5,6 školskih sportskih dvorana. Lani smo ih otvorili, evo 

dali smo ih u funkciju, ali su svi ti procesi još uvučeni u ovo polugodište, a oni iziskuju vrijeme, 

trud svih oni koji su na tome radili. Projekt CEKOM-ma, kojeg smo i završnu konferenciju i 

službeno otvorenje imali evo nedavno, to jest sada već poslije ovoga razdoblja. Ali najveći obuhvat 

i angažman oko toga posla je upravo bio u tom razdoblju, te svi vi koji ste na bilo koji način 

svjedočili ili bili tamo, ili kroz medije uključeni, vidjeli ste da je to zaista  nešto što je isto tako u 

ovom vremenu u kojem živimo jedan snažan iskorak u stvaranju jednog suvremenog strukovnog 

obrazovanja. Nastavljamo s programima energetske učinkovitosti, 300 tisuća eura smo potrošili 



za postavljanje foto naponskih elektrana na osnovnim školama, da sad ne spominjem sve općine i 

gradove gdje smo to činili. To me često pitate  svi vi, a ne samo lijevo i desno da bi odvojio nekoga, 

jer doživljaj to kao jedan društveni interes i to nam je jedan od većih naših planova da nastavimo 

ulaganja u te fotonaponske elektrane. Potpisali smo ugovore za poboljšanje materijalnih uvjeta u 

školama i to za rekonstrukciju igrališta u Đelekovcu,  isto tako i križevačke Gimnazije. Dovršili 

smo o otvorili igralište u Goli, Legradu, Svetom Petru Orehovcu, te osigurali sredstva za rad 

udruga i ustanova u sektoru kulture. Prijevoz srednjoškolaca, projekt javno linijskog prijevoza, 

gdje učenici plaćaju kartu svega 5 posto od pune cijene. Za učenike osnovnih škola za prijevoz 

smo osigurali još milijun eura povrh onih koje dobivamo kroz decentralizirana sredstva iz 

ministarstva.  Vani su projekti pomoćnika u nastavi, zdravih obroka u školama, škola plivanja, 

centri izvrsnosti u Koprivnici, Đurđevcu i Križevcima. Nagrađujemo uspješne učenike na 

državnim natjecanjima. Započeo je taj famozni program cjelodnevne nastave i on je prisutan u 

školi Koprivnički Bregi i školi Gornja Rijeka, u gradu  Koprivnici je to nova škola u Podolicama. 

U tom razdoblju je bilo puno potreba za angažmanom, za pripremu tog programa i generalno 

smatramo da završavamo jedan ciklus gdje nikad nije bilo više ulaganja u obrazovni sektor. U 

zdravstvu i socijalnoj skrbi ulagali smo u materijalnu osnovu naših zdravstvenih ustanova, 

medicinsku opremu da sad ne nabrajam sve to. Dom zdravlja Križevci, radimo projekt 

rekonstrukcije postojećih objekata i u Virju. Nabavili smo mamograf u Domu zdravlja Križevci, 

te planiramo da se isto tako nabavi i u Đurđevcu krajem godine. Financirali smo timove hitne 

medicine u našim gradovima, osigurali smo specijalističko-konzilijarnu zdravstvenu zaštitu u 

Križevcima i Đurđevcu, da sad ne nabrajam koliko je do sad bilo pacijenata. U ljekarni je uveden 

taj automatiziran za upravljanje skladištenja lijekova. Mi to zovemo robot, ali nije to robot to je 

kompleksan automatizirani sustav kojeg sad trenutno imaju tri ili četiri županije i jedan već veliki 

broj privatnih ljekarni, koji su uvidjeli da taj sustav doprinosi boljem poslovanju i nekim drugim 

benefitima. Dom zdravlja je dobio modernu dijagnostiku RVG uređaj za digitalno snimanje zuba, 

a Zavod za hitnu medicinu dva nova vozila sanitetskog prijevoza vrijedna 165 tisuća eura. 

Završavaju se ti energetski projekti energetske obnove zgrade Opće bolnice Koprivnica, sad bi u 

9 mjesecu trebalo to sve biti predano itd., itd., da sad sve ovo ne nabrajam i ne prekoračim ovo 

vrijeme, ne znam da li me predsjednik već gleda ili ne. Ono što još želim istaknuti u sektoru 

gospodarstva smo napravili određene programe, poticaja razvoja gospodarstva i poduzetništva, 

poljoprivredu, ulaganja u materijalnu imovinu. Osiguranje financijskih potpora, te za 25 javnih 

poziva osigurali 2 milijuna eura za privatni i javni sektor. Imamo trenutno registrirano 1948 obrta, 

što je povećanje za 90 njih u odnosu na prethodnu godinu. Dijelimo te potpore za 

samozapošljavanja i to u iznosu od 180 tisuća eura koje smo podijelili u ovom razdoblju. 

Promoviramo obrtnike, poduzetnike kroz razne sajmove i turističke ponude naše Županije, a da 

sad opet ne nabrajam. Sudjelovali smo na nizu ranih natjecanja gdje su naši poljoprivrednici dobili 

određena priznanja i nagrade. Ponosni smo što su u našu Županiju stigle tri nacionalne nagrade 

Suncokret ruralnog turizma, a uspješnom suradnjom Županije, Općine Rasinja i županijske 

Turističke zajednice te uz stručnu pomoć PORA-e, prijavljen je projekt „Rekonstrukcija dvorca 

Inkey u infrastrukturu u funkciji razvoja wellness turizma“ za financiranje putem Nacionalnog 

plana oporavka i otpornosti. Ukupna vrijednost projekta je oko 13 milijuna eura i vjerujem kako 

će značajno doprinijeti razvoju naše kontinentalne turističke ponude. Vidjet ćemo do kuda ćemo 

uspjeti doći sa tim našim projektom. Moram reći da je Hrvatska turistička zajednica je i ove godine 

preko Javnog poziva županijskoj Turističkoj zajednici odobrila 205.000,00 eura, između ostalog, 

za naše  manifestacije Picokijadu i Renesansni festival referirali smo jedan velik dio tih sredstava. 

Isto tako Turistička zajednica je nastavila i s projektom potpora za unapređenje smještajnih



kapaciteta te privatnim iznajmljivačima dodijelila 60 tisuća eura za devet novih objekata. 

Kapitalne pomoći u javnom sektoru su još izgradnja komunalno vodne infrastrukture. 

Spomenuo sam već usluge javnog linijskog prijevoza i mislim da možemo biti jako 

zadovoljni radi toga zbog samih efekata koje je polučio taj dakle naš program. Sad nakon 

nas, ugovor su potpisale još 4 ili 5 županija. Mi smo drugi poslije Zagrebačke županije, ali 

prvi opet po novom zakonu. Dakle osigurali smo tu funkcionalnu autobusnu mrežu sa 79 

linija. Popusti su za studente, umirovljenike, radnike, učenike srednjih škola. Bitno je 

naglasiti da je donesena odluka prijevoznika da će se sve linije voziti cijelu godinu, a neke 

su do sad tijekom školskih praznika bile ukinute, onda su naravno bili zakinuti i ljudi koji 

su ih koristili. Rezultat i brojke svih tih putnika i prijevoza i karata nije mislim potrebno 

posebno naglašavati. Velike su investicije u komunalnu infrastrukturu i na državnoj razini i 

to da sad ne spominjem, vidite i radove oko te naše pruge, drugog kolosijeka. I cesta se 

počela graditi konačno od ove strane od Kloštra pa evo imam informaciju od predsjednika 

koji me neki dan obavijestio da su i prvi kamioni s materijalom odvezeni na to gradilište. 

Izvođač radova je tamo napravio kamp u poduzetničkoj zoni Čret u Križevcima, 

zapošljavaju radnike i kreću zaista ja se nadam primjerenom dinamikom da stignu sve one 

rokove koji su bili predviđeni kad su trebali zaista krenuti u radove. RCGO Piškornica, o 

tome će zasigurno nešto više reći direktor Piškornice. Isto tako tu je izvođač radova tvrtka,  

Kostak, mislim u taj posao s projektiranjem. U izvješću je predstavljen i izvještaj naših 

ustanova PORA-e, Zavoda za prostorno uređenje, Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

dijelovima prirode. I evo da završim, nemam nekih velikih iluzija, želim samo to formalno 

reći, a prije svega da vam se zahvalim što ste me slušali i želim da podržite ovo izvješće za 

ovo izvještajno razdoblje koje je evo obuhvatilo značajne i brojne aktivnosti, projekte koji 

su doprinijeli ravnomjernom razvoju naše Županije. Hvala lijepa. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem županu. Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 

Predstavnici Klubova? Gospodin Golubić. 

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Pozorno sam slušao, pozorno sam slušao. Mislim da treba 

pohvaliti zaista stvari koje su dobre. Treba pohvaliti javno linijski prijevoz, mislim da je to 

genijalna stvar, stvar koju treba razvijati i da smo među prvim županijama koje su to ostvarile 

i možemo biti kao uzor drugim županijama. Genijalno, super. Što se tiče sufinanciranja 

fotonaponskih ćelija, elektrana, genijalno, super. Slažem se da je to jako dobro. I da počeli su 

radovi na brzoj cesti. Ja sam jednom prilikom rekao, tu nekom novinaru da ću ga predložiti za 

nagradu dok krenu radovi na brzoj cesti, tak da vas molim da budemo obavješteni kada budu 

nagrade za županijska priznanja, mislim da ću ga predložiti. Nisu sad to ne znam kakvi radovi, 

ali dobro krenuli su od Kloštra Vojakovačkoga prema Križevcima. Je li to pozitivno? Je. Da li 

je to sve što je navedeno razlog da mi podržimo ovo izvješće? Ne. Nećemo ga naravno podržati. 

Treba reći naravno ono što valja, a li isto tako treba reći ono što ne valja. Treba reći na primjer 

koliko se čeka ono za mjesto u staračkom domu? Desetljeće. Treba reći isto tako da učenički 

dom još uvijek nije sagrađen u Koprivnici, a navodno u predizbornoj godini su bile 

predstavljene  nekakve vizualizacije. Treba to reći. Isto tako i projekt navodnjavanja gdje su 

neke političke opcije zato digle ruku, a od navodnjavanja nema ni „n“ ako se ne varam. Također 

kad je bila ona poplava 2013., 2014. na Botovu, dok je poplavilo Drnje? Deset godina je prošlo 

napravilo se što? Ništa. I onda se sad svi čudimo dok je ove godine opet poplavilo i to ne toliko, 
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nego jače još. Poplavilo je Šodericu, Torčec pa da ne spominjem problem praonice vagona na 

Botovu pa nije to mala stvar. Nitko ne govori da je to vaša nadležnost, da ste vi to trebali, ali 

opet ono, znamo svi o tome već 30 godina. Nisam ja župan tu već 20 godina je li tako. Mislim 

treba reći te stvari. Nadalje pomoćnici u nastavi, koje ste pohvalili, genijalno neka ih bude. Ali 

za istinu, je li istina da imaju najmanju plaću u državi? Treba to pitati, ako je to stvarno tako, 

mislim to nije u redu. Navodno neki sufinanciraju i neki gradovi dobro to rade. Ok, možda ovi 

kod Rajna u Križevcima baš i ne. Pitajte tamo u Đurđevac, tamo se nešto više daje, navodno, 

ne znam. Spomenuli ste dvorac Inkey,  čekam da započne, želim stvarno da dobijte te novce iz 

NPO za Inkey 13 milijuna eura. Držim fige da to dobijete, evo stvarno. Zato jer mislim da 

turistički potencijal Županije nije dovoljno razvijen i da kaskamo za drugim županijama i svaka 

takva inicijativa, podržat ćemo je i reći ćemo da valja sto posto. RCGO Piškornica, krenulo je, 

krenulo je sa brzom cestom, jedino ne znam da li mene samo muče ti rokovi i taj kapacitet 

postojećeg odlagališta. Bojim se da se budemo svi pitali 2026. godine, kamo ćemo sa svim tim 

smećem, jer ovo bude tek 2027. gotovo. Spomenuli ste robotsku ruku i evo ja pozdravljam 

svaku modernizaciju, no mislim da je to promašeno. Bolje da je tih 200 tisuća eura uloženo u 

to da medikamenti budu dostupniji građanima i to na koji način, da li je to prostor kroz 

sufinanciranje, ali kupovanje robotske ruke za 200 tisuća eura, nisam baš siguran. Možemo 

pričati o jako puno stvari i o tome da u deset godina izašli su i ovi podatci, koliko ono 12 posto 

stanovništva smo izgubili u Županiji, a pričamo o ravnomjernom razvoju Županije. Dobro 

možda ja nisam tako dobar statističar. To je to, nećemo podržati izvješće. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Da li se još netko ispred Klubova javlja? Ukoliko ne 

otvaram raspravu za članove i članice. Gospođa Lokotar. 

MARIJANA LOKOTAR: Dobar dan lijepi pozdrav svima. Ja bi se osvrnula na projekt 

„Prilika za sve“, znači na pomoćnike u nastavi. Za prošlu nastavnu godinu osigurano je 57 

pomoćnika u nastavi za 59 učenika sa teškoćama u nastavi. Nositelj projekta je Županija, a 

projektni partneri su 18 škola, 13 osnovnih škola i 5 srednjih kojima je Županija osnivač. 

Ukupna vrijednost projekta je 342.717 tisuća eura. Cilj je ostvarenje brojnih pozitivnih učinaka 

za ravnopravno uključivanje učenika s teškoćama u razvoju u obrazovni sustav, kao i nova 

zapošljavanja. Tako piše u izvješću, a mene sad zanima gdje je tu ravnopravno uključivanje 

djece s teškoćama u razvoju ako su 2 učenika dobila jednog pomoćnika? I gdje je to ostvarenje 

pozitivnog učinka zapošljavanja, ako su pomoćnici u nastavi dobivali minimalac, znači 

najmanje u Republici Hrvatskoj. Povući ću paralelu, za ovu školsku godinu, znači prema kvoti 

financiranja u sklopu poziva osiguranja pomoćnika u nastavi  i stručnih komunikacijskih 

posrednika učenicima s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskom i srednjoškolskom 

obrazovanju naša Županija ima pravo na 54 pomoćnika za 59 učenika.  Znači ove godine još 

manje. Dok je iskazana potreba za 66 učenika. Proračun projekta iznosi 384.069,60 tisuće eura, 

a to znači da jedinični trošak po jednom pomoćniku nastave iznosi 711,24 eura. Što uključuje 

izravne troškove; plaća, doprinosi, božićnica, regres i ostale paušalne troškove do 40 posto od 

ovoga iznosa, a to su opet edukacije, administriranje projekta, liječnički pregledi, putni 

troškovi, dnevnice i drugo. To za pomoćnika u nastavi znači satnica na minimalcu, 4,72 bruto. 

Za srednje škole iznosi 35 sati, za osnovne 30 sati, što znači nepuno radno vrijeme. Onda 

troškovi za plaće iznose 341 tisuće eura, putni troškovi oko 27 tisuća eura, božićnice i regres 

oko 30 tisuća eura. Zašto se ne poveća satnica pomoćniku za minimalno 5 eura i zašto se 
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svakom djetetu ne osigura jedan pomoćnik? Dijete ima pravo na to.  Rekli ste da ste Županija 

Prijatelj djece pa onda to i budite. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, da li se još netko od članica i članica javlja?  Gospođa 

Tea Ščetarić Jasek. 

TEA ŠČETARIĆ JASEK: Sve vas lijepo pozdravljam. Nadovezala bi se na kolegicu 

Marijanu i moram reći da je jedna naša mala prijateljica ove godine ostala bez svojeg asistenta 

odnosno pomoćnika u nastavi. Djevojčica je rođena gluha, ima asistenticu od prvog razreda 

osnovne škole, a sada je došla do 7. razreda, a njezina asistentica je dodijeljena još jednom 

djetetu. Škola je tražila 7 pomoćnika, a dobila je samo 6 pomoćnika. Mene zanima tko o tome 

odlučuje odnosno tko donosi odluku o tome koje će dijete ostati bez asistenta? Djevojčica sad 

jako teško funkcionira bez svoje asistentice. Naviknuto je dijete na nju, zajedno su godinama, 

a dijete je inače odličan učenik zahvaljujući asistentici sve ove godine. Majka je pitala socijalnu 

radnicu, a ona ju je uputila u gradsku upravu. Tamo su rekli to pitajte u Županiji. Znači tko o 

tome odlučuje? 

DARKO KOREN: Koja škola je to? Tko je osnivač te škole? 

TEA ŠĆETARIĆ JASEK: Vladimir Nazor Križevci, pod gradom je škola i mi to znamo, 

ali dijete ispašta, prebacuje se „loptica“ s jedne strane na drugu. Zbog čega? Sad kad je 

nepotrebnije djetetu kad je krenula u 7. razred to joj se dogodilo. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, gospođa Đurđ se javlja. 

ANA MARIJA ĐURĐ: Srdačno pozdravljam sve prisutne, što se tiče turizma u vašem 

izvješću nisam našla podatak, naime, u financijskom planu Turističke zajednice Koprivničko-

križevačke županije navedeno je da će se provesti istraživanje tržišta od strane vanjskih 

stručnjaka s rokom izvršenja do 30. 06. ove godine pa me zanima da li je to provedeno? Da će 

se to provesti u svrhu strategije razvoja u turizmu naše Županije i molim odgovor u kojoj fazi 

je izrada te strategije. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljuje, dalje gospođica Horvat. 

SANJA HORVAT: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, poštovani svi. Ja bi se 

osvrnula na kulturu, jer me brine kulturna politika Županije. Prije svega mislim na kulturnu 

strategiju, zanima me je li u planu i kad je u planu, odnosno kada je možemo očekivati. Smatram 

da je kulturna baština zapostavljena, a ona je temelj razvoja kulturnoga turizma naše Županije 

i identiteta zajednica. U kulturnu baštinu također spada i industrijska baština, koja je u 

potpunosti zapostavljena, a tu bi se referirala na rudarstvo, odnosno na rudarsku baštinu. 

Županija je imala rudnike na koprivničkom području, križevačkom, đurđevačkom području, 

dakle velik je potencijal. Drago mi je da je taj potencijal prepoznat 2008. godine kada je 

predstavljen projekt revitalizacije rudnika u Glogovcu. Danas je 2023. godina i mi nemamo niti 

obilježje da je tamo bio rudnik. Mislim da je to apsolutnu neprihvatljivo. Jasno mi je da je to 

pod ingerencijom jedinica lokalne samouprave, međutim ako oni ne pridaju pažnju smatram da 

bi Županija itekako trebala, a to se dobiva kroz kulturnu strategiju. Ono što bih još htjela 

naglasiti o tome i kad pričamo o rudarstvu da smo možda i zakasnili, budući da je i pitanje 
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koliko je ostalo živih rudara. Znači iz prve ruke mi ne možemo doznati baš sve. Pod industrijsku 

baštinu inače spadaju i rudni procesi, postoje zapisi u arhivu, imala sam prilike iščitavati o tome, 

dati neki svoj doprinos i ako usporedimo samo sa Murskim Središćem koji su imali jedan stari 

separator 2015. godine oni su dobili oznaku Eden za europsku destinaciju izvrsnosti. Dok mi 

nismo postavili niti običnu najobičniju pločicu, oznaku da je tu bio nekada rudnik. Dakle 

potencijal je apsolutno neiskorišten. S te strane moram naglasiti da sam se ja bavila ovom 

temom i točno na današnji dan, prije 10 godina obranila rad na temu Glogovac i rudnika. Bavila 

sam se i kulturnim projektima i ako će stručne službe trebati kakvu pomoć stojim na 

raspolaganju. Hvala na pažnji. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, gospođa Škoda Vajdić. 

KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Poštovani svi, s obzirom na danas aktualnu temu 

pomoćnika u nastavi, mi smo nakon zadnje koordinacije koja je bila za pripremu ove sjednice 

razgovarali o toj temi i postavljam pitanje da li se od onda do danas razmotrila mogućnost da 

se poveća naknada pomoćnicima u nastavi. Hvala.  

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, da li se još netko od članova i članica javlja? Ukoliko 

ne zaključujem raspravu, ovdje je bilo puno toga rečeno, župane ja bi molio kratko da 

odgovorite na postavljena pitanja, neka pitanja nisu predmetom izvješća pa možete i kroz 

pitanja i prijedlozi pod točkom razno odgovoriti. 

DARKO KOREN: Bitne su teme i ja evo ne bih niti jednu podcjenjivao. Pokušat ću 

svima odgovoriti i proći kroz ovaj rezime vaših pitanja i baš sam jako evo iskreno zadovoljan. 

Pogotovo sa onim što nas je gospodin Golubić pohvalio. Je, istina je, prva smo županija u javno 

linijskom prijevozu. Zahvaljujem se nekim novinarima koji su dali doprinos na brzu cestu, 

toliko malo o ovom uvodu. Mjesto u staračkom domu se čeka, da, mislim da nikakvim mjerama 

ne možemo doprinijeti tome da se u bitnome to promjeni. Ja to ne mogu nikome obećati pa čak 

niti u predizbornom vremenu. No možemo napraviti to da sufinanciramo smještaj u privatnim 

domovima, što isto ni jedna županija u Hrvatskoj ne radi. Danas sam vam minimalno nabrojio 

pet stvari koje ni jedna županija u Hrvatskoj ne radi. Neke županije sufinanciraju pomoćnike u 

nastavi, to mi ne radimo i to je istina i na to ću se osvrnuti na kraju. Gospođi Škodi Vajdić ću 

isto odgovoriti tako da zna da smo naravno raspravljali o tome da definitivno imamo stav da se 

u proračunu za iduću godinu, da se osiguraju sredstva i da se taj balans od minimalne naknade 

ili minimalne plaće pa sve do nekakve naknade i plaće koja je evo humana da se premosti na 

bilo koji način, a nastojat ćemo možda već i u ovoj godini, ako bude moguće iznaći određena 

sredstava da barem dijelom nekako to pomognemo. To je Europski projekat, nositelj je 

Ministarstvo, mi tu baš nemamo previše nekih utjecaja. Potpisnici ugovora sa pomoćnicima su 

škole. Svaka škola ima svojeg osnivača, to je istina, ali župana tu nema nigdje i nije da se ja iz 

toga sada izvlačim. Nedavno sam imao jako neugodan, ajmo reći neugodnu epizodu u svojem 

životu, ne znam da li ste to pratili. Dakle ničim izazvan, tamo nekakav predstavnik pomoćnika 

u nastavi na N1 televiziji, mrtav hladan u emisiji uživo kaže da je sa mnom razgovarao i da sam 

ja rekao da ne dam novce za pomoćnike u nastavi nego ne znam za djecu u nogometnom neku 

klubu i takve gluposti. Znate da ja to nikada ne bih izgovorio. Zašto? Zato jer tako ne mislim, 

drugo kad bih i mislio to ne bih izgovorio uopće, jer sam iskusan političar i treće nikada nisam 

sa čovjekom razgovarao ni telefon, ni uživo. Nikada. Tada je N1 vidio da se malo zaletio pa ga 
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je onda drugi dan intervjuirao, on je točno rekao datum kada je sa mnom razgovarao, s kojeg 

broja je zvao, evo i to je sad predmet za istragu, jedne kaznene ili nekakve pravosudne bitke 

koju ću ja pokrenuti, jer sam doživio zaista jednu uvredu. Dakle, to je moj problem. Činjenica 

je da imamo problem tih pomoćnika u nastavi, nažalost djece je sve više, a samim projektom je 

određeno toliko i toliko. Fali, nedostaje pomoćnika. Ne treba biti lumen da se to kaže. Stvar je 

jasna. Gospođo Lokotar na vaše pitanje zašto, samo su odgovor novci. Moramo osigurati novce 

i dat ćemo sredstava da se te plaće povećaju, ako ne sada i, ako ne pronađemo neku rupu gdje 

ćemo rebalansom to riješiti, onda će to sigurno biti u proračunu za iduću godinu. Učenički dom 

je zajednički projekt između Županije i Grada, ja sam o tome s gradonačelnikom razgovarao, a 

u proceduri je priprema projektne dokumentacije. Kad se financijski uvjeti stvore gospodin 

Jakšić i ja, odlučili smo da ćemo to sve skupa u nekakvom partnerskom odnosu 50:50 posto. 

Znači nije samo pitanje usmjereno na mene. Što se tiče poplave, hvala svima koji su sudjelovali 

i pomogli na bilo koji način, ne bih to politizirao, hvala onima koji su i samo to došli vidjeti 

tamo i zajedno se po tom blatu i vodi „tackali“ zajedno sa mojim načelnikom Stožera, 

zamjenikom Ljubićem. Tko je kriv za nasipe. Nisam valjda ja. Naravno da sve to treba i tu 

infrastrukturu renovirati i održavati. Poduzeli smo određene aktivnosti  razgovore na tu temu. 

Za praonicu vagona na Botovu sami ste odgovorili. Za dvorac Inkey isto tako, svi podržavamo. 

Direktor Ružman će odgovoriti oko Piškornice i tih rokova. Što se tiče tog automatiziranog 

skladišta kojem mi nazivamo „robotska ruka“, gledajte, neke stvari se ne mogu kroz benefit 

analizu sagledavati. Na puno stvari možemo mi zaključiti da su neisplative i evo ne znam onda, 

zašto neke privatne ljekarne uvode te sustave, ako nisu isplativi. Donošenje tog lijeka na pult, 

čuo sam ja to iz prve ruke o tome, ali isto sam tako i čuo, da netko piše anonimne prijave protiv 

mene da ja imam nekakve koristi od toga. E pa sad tko piše neka nastavi pisati, ali ja bih volio 

da se taj netko potpiše. Dakle to ima nekakvu svoju, ako želimo reći i marketinšku komponentu, 

ali ne kažem da će se to i ekonomski isplatiti, ne tvrdim. Odluku o tome nisam ja donio. Donijelo 

ga je upravno vijeće na ovoj Županijskoj skupštini, znači zadovoljene su sve pravne procedure, 

sve je proteklo u najboljem redu, a i sama javna nabava oko toga je jako kompleksna. Neka 

prođe vrijeme pa ćemo vidjeti. Gospođi Đurđ, oko strategije turizma, ovoga trena to vam ne 

mogu reći, ali znam da je u fazi nekakve izrade i slažem se da na nju treba nadovezati i sve ove 

aktivnosti koje ste i vi nabrojali i ako želite dati ćemo vam jedno kratko pisano izvješće o tome, 

o stanju toga procesa. Gospođi Ščetarić samo da odgovorim o tome tko odlučuje o tim 

pomoćnicima. Odlučuje onaj koji potpiše ugovor. Znači ugovor je potpisivao ravnatelj škole i 

pomoćnik u nastavi. Osnivač škole smo mi, ali defacto mi nemamo tu obavezu financirati i 

govorim za naše škole kojima je županija osnivač. Ovo što ste vi pitali je Križevačka škola i ne 

bi u to ulazio. Mislim da sam sve prošao po pitanjima i dao odgovore i još evo gospođi ili 

gospođici Horvat bi samo rekao da mi imamo isto jednu nagradu Eden koju je dobila 

manifestacija Picokijada. Što se tiče kulture, iskreno nismo imali u planu raditi jedni strategiju 

kulture ili kako ste vi to već nazvali, ali sigurno postoji prostor za određene nove sadržaje i 

moram priznati da je meni ovo baš jako zanimljivo zato što sam tu tematiku vezano uz 

industrijsko kulturnu baštinu čuo jednom zgodom kao jednu dobru ideju i skoro sam se već 

„zalijepio“ za to prije jedno tri do četiri godine budući da je jedan naša direktorica turističkog 

ureda bila u Poljskoj kao inicijator jednog takvog projekta. No evo o tome se može i razgovarati 

i potaknuti da se to aktualizira na našoj Županiji. Sjećam se pokušaja tog Glogovca, tog rudnika, 

bivši direktor turističke zajednice Mihevc je bio inicijator tog projekta. 
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ĐURĐICA MUSTAF: Općina je pokrenula projekt oko rudnika. 

 

DARKO KOREN: Evo dakle čuli ste Općina ima projekt. Eto mislim da sam svima sve 

odgovorio. Hvala lijepa. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem županu. Ne znam da li su svi zadovoljni odgovorima, ali 

evo morati će biti. Završili smo raspravu i prelazimo na glasanje. 

  

Županijska skupština je sa 20 glasova „za“, 8 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ 

donijela Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu župana za razdoblje 

 od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

  

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 5. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 5. je Donošenje Odluke o sufinanciranju troškova medicinski 

pomognute oplodnje. Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za zdravstvo i Odbor za 

statut koji podržavaju Odluku. O nacrtu Odluke je proveden postupak savjetovanja s javnošću 

u kojem su zaprimljene primjedbe od strane Županijske organizacije SDP-a. Iste su obrađene u 

izvješću u provedenom savjetovanju, pa je župan nastavno na komentare u postupku 

savjetovanja podnio amandman, a koji vam je dostavljen putem sustava e-sjednice. Uvodno 

obrazloženje prijedloga odluke i amandmana daje župan. 

DARKO KOREN: Evo ovo je jedan od primjera koji ukazuje na to da se mogu prihvatiti 

inicijative i dijela parlamenta koji nije pozicija već oporba i ta ideja je potekla iz redova oporbe. 

Zahvaljujem se na tome i ako se sjećate ja sam odmah rekao da ćemo to sigurno prihvatiti i da 

ćemo to razraditi. Nastavno na prvi koncept toga svega imali ste i dodatne ideje. I ja ću sada 

reći da nisam ja protiv ničega. Ovoga trenutka i ajmo reći da sada govorim prilično razumljivim 

jezikom ili jezikom neke struke mi ne znamo u šta zapravo ulazimo. Mi ne znamo koliko će to 

biti zahtjeva koliko će to biti novaca, što pretpostavljam da ćemo kroz nekakvi kratki vremenski 

period to i saznati, možda kroz 5 do 6 mjeseci, pa ćemo moći i dopuniti ovaj naš program koji 

smo do sada zamislili. Dakle, a u ovim vašim prijedlozima mi bi prihvatili dio. Ako ste za. I to 

dio koji kaže da pravo na medicinsku pomognutu oplodnju ima i punoljetno poslovno sposobna 

žena koja ne živi u braku, izvanbračnoj zajednici ili istospolnoj zajednici, a čije je dosadašnje 

liječenje neplodnosti ostalo bezuspješno itd., itd.  Mi bismo to prihvatili, na kraju krajeva to je 

sukladno zakonu koji postoji o pomognutoj oplodnji. Znači vezali smo se na ovaj temeljni 

zakon i u njemu tako i decidirano to i stoji. Mi ćemo to ponavljam prihvatiti, ali dozvolite mi 

onda da kažem da ove neke druge prijedloge koje ste vi iznijeli, a koji idu malo u širinu, kao 

što je to na primjer plaćanje troškova smještaja, prijevoza itd., to nije trenutno moguće 

prihvatiti. A i imamo rekli smo neko ograničenje u postotku svega toga. Ne znam da to bude u 

tolikom postotku do maksimalno tisuću eura dva puta godišnje, a to se može koristiti za 

troškove koji se argumentiraju računima. Ja bi isto volio da svima sve damo, no moramo voditi 

računa da ne znamo u šta ulazimo. Evo iskreno vam govorim, jučer smo imali debatu oko toga 

i jedna pročelnica i druga pročelnika da nekako probamo sve to skupa riješiti i izaći iz toga kao 

jedinstveni. Smatramo da je donošenje ove odluke i demografski faktor, i pronatalitetni faktor, 
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i politika naše Županije i evo pohvaljujem inicijativu naše članice Županijske skupštine 

gospođe Ana Marije Đurđ. Mi smo već u rebalansu ovoga Proračuna osigurali 50 tisuća eura 

za provedbu ove odluke i sad bude možda čudno zvučalo, ali prema našim saznanjima mi smo 

prva županija u Hrvatskoj koja bi to provela. Znači opet smo prvi. Kod izrade te odluke mi smo 

pokušali i sagledati neku dobru već raniju praksu JLS, a koje to provode, te smo kroz sve to 

sročili i ovaj pravilnik i proceduru koja je pred vama. Znači djelomično bi prihvatili ovo pravo 

na sufinanciranje medicinski pomognute oplodnje, uz parove da ima to pravo i žena. Najbitniji 

elementi ove odluke su da to pravo mogu ostvariti punoljetno poslovno sposobne osobe, dakle 

žena i muškarac koji su u braku ili izvanbračnoj zajednici, znači žena koja ne živi u braku, u 

izvanbračnoj ili istospolnoj zajednici, da se ne ponavljam. Podnositelj mora imati prebivalište 

na području naše županije i to minimalno jednu godinu. Troškovi su opisani koji se mogu 

koristiti, troškovi pregleda liječnika, lijekova i sufinanciranje do dva pokušaja u godini. Evo 

vidjeti ćemo kako će to sve skupa funkcionirati. Hvala lijepo. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Da li se žele javiti predstavnici odbora? Predstavnici 

Klubova? Gospođa Đurđ, Gospodin Janči. 

ANA MARIJA ĐURĐ: Pozdrav svima, u ime kluba vijećnika SDP-a i HSLS-a 

izražavam zadovoljstvo što je naš prijedlog prepoznat kao jedna dobra i obećavajuća 

demografska mjera. Tim više što je u međuvremenu Europski parlament definirao neplodnost 

kao jedan od važnih faktora u procesu demografskog urušavanja te je izdao preporuku 

državama članicama da uvedu medicinsku pomognutu oplodnju u svoje politike. Osobno drago 

mi je da ste razmotrili komentare u postupku savjetovanja i mogu reći da sam zadovoljna što 

su djelom prihvaćeni. Evo kao klub nastaviti ćemo i dalje raditi u interesu naših građana. Hvala. 

HRVOJE JANČI: Sve vas lijepo pozdravljam i mi također smatramo da je ovo pozitivna 

odluka i da ide u dobrom smjeru. Također moram napomenuti da i Grad Đurđevac ima u planu 

donijeti ovakvu odluku i to isto u iznosu od 50 posto i da se troškovi ne izuzimaju, odnosno da 

se može i jedno i drugo i da se može sufinanciranje obaviti u 100 posto za ta dva pokušaja. Mi 

ćemo kao klub podržati donošenje ove odluke. Evo toliko od mene. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko želi javiti ispred Klubova? Ukoliko ne otvaram 

raspravu za članice i članove. Gospođa Škoda Vajdić. 

KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Evo ja bih ovim putem htjela pohvaliti prijedlog SDP-a 

i smatram da je ovo jedan dobar prikaz kako oporba i vlast mogu zajedno surađivati na 

projektima. Jako mi je drago što ste omogućili amandman i omogućili i ženi samostalno da 

može zatražiti sufinanciranje, jer i sam zakon je to omogućio. Hvala. 

PREDSJEDNIK. Zahvaljujem se. Da li se još netko javlja? Ima li potrebe za završnim 

obraćanjem. Župane? Izvolite. 

DARKO KOREN: Potaknut sam raspravom gospodina Jančija koji je rekao da i Grad 

Đurđevac ide u tom smjeru pa ako je zaista evo moguće da se konzumiraju obje potpore i 

gradska i županijska onda ispada de facto da je to u nekoj mjeri i besplatno. Dobro nije, jer mi 

financiramo do tisuću eura, može to biti i puno skuplje, ako se na primjer ta usluga radi negdje 

vani. Htio sam reći da neka to bude i dobra poruka i drugim jedinicama JLS, koliko znam 
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Koprivnica radi nešto na tome, evo i Općina Legrad, da prihvate jednu takvu inicijativu, možda 

ne u tom postotku već u nekom primjerenom za njih i da se pokaže jedan senzibilitet prema tom 

problemu, koji je doista jedan alat, a na koji mi možemo utjecati radi demografske slike. Hvala 

svima na raspravi. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem se županu. Sad bi prije glasovanja samo napomenuo da 

sukladno članku 110. Poslovnika amandman podnesen predlagatelja akta postaje sastavni dio 

konačnog prijedloga akta te se o njemu posebno ne glasuje. Znači glasujemo o točki zajedno sa 

amandmanom.  

 

Županijska skupština, jednoglasno je sa 32 glasa „za“ donijela  

Odluku o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje  

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 6. 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6., a to je Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranka i nezavisnih članova  izabranih u 

Županijsku skupštinu Koprivničko-križevačke županije za 2023. godinu. Odluku smo primili. 

Raspravu su proveli Odbor za statut i  Odbor za financije koji podržavaju istu. Obrazloženje 

daje pročelnica. 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Evo, vrlo kratko jer mislim da nema potrebe 

duljiti. Aktiviranjem ponovnog mandata gospodina Flajsa Mreža gubi pravo na takozvanu 

naknadu za podzastupljeni spol, koja mjesečno iznosi 14,91 euro. Sukladno tome potrebno je 

uskladiti navedenu odluku. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 30 glasova „za“  prisutnih članova 

donijela Odluku o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih članova izabranih u Županijske skupštinu Koprivničko-

križevačke županije. 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 7. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 7. je Donošenje Odluke o proširenju djelatnosti Doma za starije i 

nemoćne osobe Koprivnica. Odluku smo primili. Raspravu su proveli Odbor za zdravstvo i 

Odbor za statut koji podržavaju Odluku. Obrazloženje daje zamjenik župana Ratimir Ljubić. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Poštovani predsjedniče, članovi i članice Županijske skupštine i svi 

ostali prisutni, dozvolite da vas i ja pozdravim. Kao što znate početkom sedmog mjeseca 

donesen je Zakon o osobnoj asistenciji koji između ostalog predviđa da pružatelji usluga osobne 

asistencije, mogu biti i domovi socijalne skrbi. Sukladno tome naš Dom za starije i nemoćne 

osobe Koprivnica, odnosno njegovo upravno vijeće, podnijelo je zahtjev prema Županiji da im 

se proširi djelatnost na pružanje usluga osobne asistencije.  Molim vas da takvu odluku podržite. 
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 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem se zamjeniku župana. Da li se žele javiti predstavnici 

odbora? Predstavnici Klubova? Članovi i članice? Gospođa Lokotar. 

 

 MARIJANA LOKOTAR: Pozdrav svima još jednom, pa evo umjesto da donosimo 

sporadične mjere ili odluke o proširenju različitih usluga glede razvoja institucionalnih i 

izvaninstitucionalnih socijalnih usluga zašto Koprivničko-križevačka županija još uvijek nije 

donijela socijalni plan? Evo samo toliko, hvala. 

 

 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Da li se još netko od članova ili članica javlja? Ukoliko ne 

zaključujem raspravu. Hoće li se predlagatelj završno očitovati? 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Evo socijalni plan je u pripremi i biti će u skorašnje vrijeme donesen, 

odnosno prezentiran. Hvala. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 30 glasova „za“  prisutnih članova donijela 

Odluku o proširenju djelatnosti Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica 

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 8., a to je Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o 

osnivanju Županjske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-

križevačke županije, evo obrazloženje daje gospodin Guzalić. 

 

 DRAGUTIN GUZALIĆ: Poštovani svi, eto Županijska uprava za ceste je od 2006. godine 

je u prostoru, u najmu kod Grada Križevaca, a taj prostor je zaštićeni spomenik kulture, 

Pavlinski samostan. I sad je to 17 godina otkako smo ušli u taj prostor. Limitirani smo 

mogućnosti bilo kakvog zapošljavanja u budućnosti, jer na kraju krajeva u ovaj prostor se već 

i mora polako ulagati u nekim znatnijim sredstvima. Moram reći da smo na prošloj sjednici 

Upravnog vijeća i na inicijativu Županijske uprave za ceste došli do toga da bi se mogli preseliti 

u jedan novi prostor. Malo smo razmišljali o tome. Postoji prostor u gradu, koji je površinom 

nešto veći od ovoga, a to je uredski prostor komunalnog poduzeća Križevci, a koje se preselilo 

na drugu lokaciju pa je znači taj prostor ostao prazan, budući da nije bilo nikakvog 

zainteresiranog subjekta da taj prostor uzmu u cjelini. I eto sazrela je ta nova odluka da se 

selimo u taj novi prostor. Da bi mogli sve to skupa napraviti moramo donijeti, odnosno 

promijeniti Odluku o osnivanju Županjske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim 

cestama Koprivničko-križevačke županije, jer tamo piše da ako se mijenja sjedište ili naziv 

ustanove da tu odluku mora inicirati upravno vijeće i donijeti Županijska skupština. Eto to je ta 

procedura i ispričavam se što  je možda sad evo amandmanom na današnjoj sjednici ušli u 

dnevni red, ali evo takav je bio „tajming“ iskoristili smo tu mogućnost, razgovarao sam sa 

gospođom Ljubicom vezano uz to i rečeno mi je da tu nema nikakvih problema da se to provede. 

Još postoji dio procedure koji moramo provesti, naravno kako se ono veli „ tri puta se seliti u 

životu, to je kao jedanput izgorjeti“. Evo mi se sad treći puta selimo, nije jednostavno, ali eto 

ja vas molim da podržite ovaj naš prijedlog. Hvala. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 30 glasova „za“  prisutnih članova donijela 

Odluku o izmjeni Odluke o osnivanju Županijske uprave za upravljanje županijskim i 

lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije  

 

 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 9. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 9.  je razmatranje Izvješća o poslovanju trgovačkih društava za 

2022. godinu, s prijedlogom Zaključka, 9.1. „Piškornica“ d.o.o, 9.2. „PZC Varaždin“ d.d. 

Izvješća smo primili. Raspravu o izvješćima su proveli Odbor za vodno i komunalno 

gospodarstvo i Odbor za gospodarski razvoj. Dodatno je Izvješće o poslovanju Piškornice 

raspravljao i Odbor za zaštitu okoliša. Svi održani odbori  podržavaju Izvješće. Obrazloženje 

izvješća oko Piškornice daje direktor Mladen Ružman. 

MLADEN RUŽMAN: Gospodine predsjedniče, župane, zamjeniče župane, uvaženi 

članovi i članice Županijske skupštine, gospođe i gospodo novinari i svi prisutni. Ja ne bih 

duljio oko ovog izvješća koje je i na kraju konsolidirano i potvrđeno od neovisnog revizora, a 

koji je rekao da je prikazano istinito i fer. Rečeno je sve što se tiče financijskog djela poslovanja, 

možda bih dodao samo nekoliko rečenica kao što je i župan pozvao da to učinim, po prethodnim 

raspravama o statusu projekta. Kao što svi znate, a evo i mediji pomno prate događanja, a mi 

se trudimo jer je to naša obaveza prema ugovoru o financiranju iz sredstava Europske unije 

moramo obavještavati javnost pravovremeno o svim bitnim detaljima u projektu. 04. srpnja ove 

godine uveli smo u radove određene poslove ponuditelja ili izvođača radova tvrtku Kostak iz 

mjesta Krško i Kostak Zagreb. Da smo naravno prethodno odabrali nadzornog inženjera, da 

smo prije toga dogovorili tehničku pomoć rukovoditelja projekta i da smo noćas, odnosno danas 

u ponoći istekao je rok na žalbu u ponudi tvrtke koja će se baviti djelatnošću odnosno pružanju 

usluge vidljivosti i informiranja javnosti, a to je tvrtka LM komunikacije iz Čakovca. I ostaje 

nam još od tih postupka javne nabave, ali to tek kasnije kada uđemo u fazu koja će tek biti 

završna faza, za postupke ugovaranja izgradnje pretovarnih stanica Zabok i Varaždin i mobilne 

opreme, koja služi za rad regionalnog centra. U ovoj fazi nakon uvođenja, a koja traje do pune 

funkcionalnosti centra, a to je 44 mjeseca, dakle tamo travanj 2027. godine, izvođač radova ima 

godinu dana za projektiranje i ishođenje svih građevnih dozvola, a nakon toga se pristupa punim 

radovima na samoj lokaciji. U tijeku su pripreme za postavljanje kontejnerskog naselja, 

klasičnih gradilišnih dakle objekta u kojem će se održavati sastanci, ovisno o potrebi. To je sve 

otprilike u skladu s našim terminskim planom. Bilo je ovdje iskazana bojazan u pogledu 

prihvata otpada ukoliko će ovi rokovi biti pomaknuti i naravno da bi bilo neodgovorno i svi vi 

oni koji ste nešto odradili, gospodin Golubić isto tako to zna i da u graditeljstvu imate isto 

iznenađenja. Usput da vam samo kažem da jedan dio projekta je i arheološki nadzor. Šta će on 

to pokazati ja vam to ne mogu reći, a nismo ga mogli izbjeći jer je u posljednjim uvjetima 

ishođenja lokacijske dozvole on propisan, dakle naređen. Moramo ga provesti i platiti. Mislimo 

da ćemo uspjeti u roku kako je postavljeno i zadano, no rad druge tvrtke Piškornica sanacijsko 

odlagalište i prihvat otpada iz područja i grada Koprivnice i općine koje gravitiraju nama je 

usklađen s radom centra, dakle ukoliko dođe do pomjeranja roka izgradnje, pomaknut će i rok 

prihvata otpada. To je ono što mi pazimo i vodimo računa o tome. Ne moram vam govoriti i 

očekivati da nas netko zbog toga hvali, budući da imamo dnevne upite, ozbiljnije upite i interese 

da se prihvati otpad na čemu mi nećemo pristati. Iako sam stekao dojam da neki tamo centar 

postoji, pogotovo kad su ljudi malo dalje onda tako i razmišljaju pa bi im mogli reći i početi sa 

prihvatom. Dakle Regionalni centar za gospodarenje otpadom u travnju 2027. godine je dužan 

prihvatiti otpad s područja svojeg obuhvata, a to su četiri županije i ništa više od toga i 
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odlagalište Piškornica će ispuniti svoja očekivanja prema JLS-ima i komunalnim društvima. 

Evo to je kratko, a bude li pitanja predsjedniče dopustite mi da na njih odgovorim. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem na obrazloženju. Da li se predstavnici odbora žele javiti? 

Predstavnici Klubova članova? Gospodin Golubić. 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Velite, pomaknuti će se rokovi prihvata otpada. Da, mislim 

koji ne zna što to znači da postoji vjerojatnost  da tijekom 2025. i 2026. godine nemamo kud sa 

smećem, jer će se količine kapaciteta postojećeg odlagališta čuvati da se usklade rokovi. Ja 

vjerujem da bude u rokovima. Ja želim da bude u rokovima. Građevina, da, izazovno zanimanje 

i što se tiče rokova mislim da smo svi naučili da to uvijek i ne ide baš po planu, a želimo da ide 

po planu. Ono što mene brine, a to je da znamo da je vrijednost projekta s određenim postupcima 

javne nabave, sad vi mene ispravite, ali otprilike 50 milijuna ili 100 milijuna? Ili s 50 na 100? 

U ovom trenutku mi ne znamo tko će to platiti. Ja ako sam dobro shvatio iz vaših dokumenata, 

radi se sada nova fizibiliti studija  koja će onda ići Jaspersu na odobrenje pa nakon toga, ako se 

donije odobrenje onda će Europska komisija da li će to financirati ili neće s obzirom da se radi 

o projektu velikih financijskih razmjera. U ovom trenutku nitko ne zna tko će platiti dodatnih 

50 milijuna eura za Piškornicu, ispravite me? Meni bi bilo drago da sad tu netko dođe i kaže, 

Golubić ti si u krivu to nije tako. Potpisali smo ugovore, započeli smo projekte, rokovi su nam 

na „knap“, a mi ne znamo tko će to platiti. Ja se nadam da će sve proći kako treba. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko od predstavnika klubova želi javiti? Otvaram 

raspravu za članice i članove. Gospodin Fucak. 

MARKO FUCAK: Ako se dobro sjećam u prvom kvartalu 2021. godine, tamo pred 

lokalne izbore, imali smo izvanrednu tematsku sjednicu na temu Piškornica i koja je u medijima 

odjeknula dosta bombastično, pa smo onda to malo mi i oporba i vladajući snizili tenzije. 

Donijeli smo neka dva zaključka, recimo jednoglasno. Prvi zaključak je bio da se daje podrška  

projektu RCGO Piškornica koji uključuje četiri županije, Koprivničko-križevačku županiju 

Koprivnicu i Općinu Koprivnički Ivanec i zatražiti će se očitovanje o odluci Vlade Republike 

Hrvatske o implementaciji Plana gospodarenja otpadom za razdoblje od 2017. do 2022. godine 

u kojoj se odluci i u tom planu su se spominjale dodatno i još neke županije. I drugi zaključak 

je bio, predlaže se trgovačkom društvu RCGO Piškornica i Piškornici sanacijskom odlagalištu 

da za sanaciju odlagališta otpada koriste europska sredstva i sredstva državnog proračuna. Što 

se u međuvremenu dogodilo? Skoro pa ništa, osim podatka da će Bjelovarska županija tu kod 

nas u Podravinu dostavljati smeće. Mi smo njima dali vodu, a oni nama smeće. Ja ne znam da 

li smo mi te zaključke uopće dostavili nadležnom ministarstvu? Ako jesmo, dobro, ali nemamo 

od njih nikakvo očitovanje. Što se poduzelo? Tko je tu i šta ispregovarao? Nije dobro, osim što 

potvrđuje tezu vladajuće koalicije u Koprivničko-križevačkoj županiji koja baš i nema neki 

utjecaj na državnu vlast u Zagrebu. U biti, imaju samo onaj utjecaj dok treba staviti u nadzorne 

odbore neke svoje članove i izvlačiti novce iz Podravke. Vidimo da je to sve. Znači vidimo da 

nemate neki utjecaj kod Plenkovića. Mi nemao konkretne odgovore. Čak mislim da je u ono 

vrijeme bio Čorić, ministar za to. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem gospodinu Fucaku, on će sigurno svoje utjecaje ostvariti 

kod svojeg predsjednika jednog dana, ako bude u prilici.  Da li se još netko javlja od članica i 
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članova? Ako nema, zaključujem raspravu i molim predlagatelja samo kratke odgovore na neka 

ova postavljena pitanja iz rasprave, a i možda se demistificiraju ove neke insinuacije, gdje je 

vrlo jasno rečeno, četiri županije i sve ostalo. 

MLADEN RUŽMAN: Prvo odmah mi je bilo kod srca drago kad je gospodin Fucak 

rekao i spomenuo da smo jednoglasno podržali projekt i htio bi reći da smo u nekim vremenima 

ovoga projekta to činili češće, možda bi danas imali manju brigu gdje smo sa rokovima. Evo 

samo jedan podatak, ne odnosi se na nikog s ove strane, ali se odnosi na opoziciju u ovoj 

dvorani. Samo jedna tužba Upravnom sudu za lokacijsku dozvolu, trajala je jednu godinu dana 

i tako jedan projekat ode u nepovoljnija vremena nego što su to bila ranije. Tu smo gdje jesmo, 

ne stojimo mi tako loše u odnosu na druge. Cijela država ima problem sa gospodarenjem otpada. 

Republika Hrvatska je svjesna svojih obaveza koja je preuzela kod pristupanja u Europsku uniju 

i da je taj jedan dio u financijskom dijelu zahtjevan i da nema izbora nego se ta infrastruktura 

mora završiti. Tko će dati novac, središnji proračun. Što se tiče sanacije koju ste vi spomenuli 

odlagališta Piškornica, mi imamo pismo Fonda da će to financirati i otvaranje, i zatvaranje  i 

monitoring idućih 30 godina. Možda nisam dobro govorio i odgovorio, možda nisam bio jasan, 

gospodine Golubić, nećemo mi zbog toga što će doći do pomjeranja rokova, smanjiti količine 

prihvata za one korisnike do danas koji to jesu. Nadamo se da će biti i manje otpada jer se svi 

to trude i postižu dobre rezultate u tome i dakle neće biti nikakvih poteškoća da mi prihvatimo 

otpad i sa pomjeranjima i neće to ići na uštrb  2025. ni 2026. godine. Gospodin Fucak je 

spomenuo tamo županije. Vidjeli ste da je donijet novi Plan gospodarenja otpadom Republike 

Hrvatske za razdoblje 2024. do 2028. godine. U njemu je jasno naznačeno što se tiče projekta 

Piškornica da se ono provodi u dvije faze, a faza u kojoj se mi sada nalazimo je obuhvat o 

čitavoj dokumentaciji o kojoj smo govorili: Studija izvedljivosti, Ugovor o financiranju, Jasper 

i njihovo odobrenje i govori se samo o četiri županije. Što će biti tamo iza 2028., 2029. godine, 

ja osobno mislim da će se Bjelovar jako truditi da zbrine svoj otpad, bez da ga transportira 

ovdje. Na kraju prihvat otpada je pitanje skupštine, pitanje vlasnika. Nije to baš tako 

jednostavno kao što se to iz vašeg nastupa dalo iščitati, oni nama ovo, mi njima ono, dakle nije 

to baš tako. Evo i to je otprilike, to što sam htio malo pojasniti.  Dakle država stoji iza ovog 

projekta, a iz kojih izvora će ona sredstva povlačiti, da li nekim novim zaduženjem, da li će u 

to biti uključena Europska investicijska banka, da li će Europska unija u novom programskom 

razdoblju u kojem ćemo se mi kvalificirati, proći u svemu tome, hoćemo, imati ćemo Jaspers 

odobrenje. U jednoj direktivi Europske unije, ne sjećam se točno u kojoj, jasno piše da svi 

projekti koji su počeli prije srpnja 2022. godine, a mi smo dobili ugovor 2020. godine, a iz 

sektora gospodarenja otpadom imaju pozitivan utjecaj na okoliš, će biti i dalje financirani.  Sad 

ćemo mi pregovarati, država pod redno, pa onda mi u kojim omjerima će to biti. Ima indikacija 

da će to biti u istom omjeru kao i do sada. Sve ono što ne, ministar piše „nadomjestit će država“, 

jer je jasno valjda i državi da taj iznos nije moguće financirati iz proračunskih sredstava 

županije i JLS-ova. Eto. Hvala. 

Županijska skupština je sa 20 glasova „za“, 7 glasova „protiv“ i 4 glasa „suzdržan“ 

donijela Zaključak o prihvaćanju Izvješća o poslovanju  

Piškornice d.o.o. za 2022. godinu. 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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PREDSJEDNIK: Nadalje slijedi izvješće PZC-a, obrazloženje daje pročelnik Marijan 

Štimac.  

MARIJAN ŠTIMAC: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče župana, članice i 

članovi županijske skupštine, dame i gospodo. Predmetno izvješće sačinjeno je na način da kroz 

ove statističke podatke prikazuje stanje društva u 2022. godini, kako bi svi mi koji smo ujedno 

suvlasnici toga društva i kao Županija držimo 19,620 dionica. Društvo je u 2022. godini 

poslovalo profitabilno. Odlukom skupštine društva omogućilo je raspored te neto dobiti na 

način da će određeni dio rasporediti se u 2,5 milijuna u isplatu dioničarima u iznosu od 1,3 eura 

po dionici. Da će određeni dio od 600 i nešto tisuća eura upotrijebiti za dokapitalizaciju 

usklađenja promjenom na euru i to ovisi o vrijednosti pojedine dionice. Sada dionica sa 14,6 

eura vrijedi 15 eura. I preostali dio je zadržan kao njihova obavezna rezerva. Što se tiče 

vlasništva dakle mi po osnovi dobiti, dobili smo 25,5 tisuća eura na račun. Što se tiče vrijednosti 

imovine, Županija ima vrijednost od 294 tisuće eura, dok je jedini kupac udjela za sada samo 

Društvo, bez prava glasa. Zadnja kupoprodaja bila je po 175 kuna po jednoj dionici kada je ona 

vrijedila 110 kuna. Županija kada bi željela unovčiti vlastiti taj dio i dionice mogla bi ostvariti 

cca 480 tisuća eura. Evo to bi bilo sve ako ima pitanja slobodno pitajte. Hvala. 

 Županijska skupština je bez rasprave sa 29 glasa „za“  i 3 glasa „suzdržan“ donijela  

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu PZC  Varaždin d.d. za 2022. godinu. 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 10. je Donošenje Procjene rizika od velikih nesreća za područje 

Koprivničko-križevačke županije. Procjenu smo primili, o nacrtu procjene je proveden 

postupak savjetovanja s javnošću, a u postupku nismo zaprimili niti jedan komentar. U ime 

izrađivača Defensor, obrazloženje daje suradnica Ivana Škorjanec. 

 

 IVANA ŠKORJANEC: Poštovani župane, zamjeniče župana, predsjedniče Županijske 

skupštine, poštovane vijećnice i vijećnici i svi ostali prisutni. Procjena rizika za Koprivničko 

križevačku županiju izrađena je na temelju Odluke o izradi, a koju je donio župan. Odlukom je 

osnovana i radna skupina za izradu, dok je ustanova za obrazovanje odraslih iz Varaždina 

angažirana u svojstvu konzultanta. Što se tiče same procjene rizika koji su obrađeni u njoj, znači 

prema procjeni rizika od velikih nesreća za Republiku Hrvatsku i prema samim smjernicama 

za izradu od 2017. godine, procjenu je donijela Županijska skupština. Kao visoki i vrlo visoki 

rizici za obradu, odnosno obavezni rizici za obradu bili su ekstremne temperature, epidemije, 

pandemije, poplave izazvane izlijevanjem kopnenih vodenih tijela, te potres i klizišta. Kao i 

ostali rizici snježni režim, poledica, ledene kiše, kišne oborine, tuča.  Također tu imamo rizik 

biljnih bolesti, zaraznih bolesti životinja ili industrijske nesreće, dakle sve ovisno o učestalosti 

pojave ili mogućnosti pojave na području Koprivničko-križevačke županije. Prilikom izrade 

same procjene kako bi se dobio finalni rezultat prave prijetnje nekog rizika u obzir se uzimala 

znači posljedica nekog događaja i vjerojatnost njegovog nastanka. Prema tome u procjeni 

možemo vidjeti obrađene sljedeće rizike: epidemije i pandemije, ekstremne temperature, 

ekstremne vremenske pojave vjetar, odnosno orkanski vjetrovi, tuča, kiša, mraz, suša, 

degradacija tla odnosno klizišta, poplave nastale izlijevanjem kopnenih vodenih tijela, poplave 

izazvane pucanjem brana, potres, te rizik od tehničko tehnoloških opasnih tvari, odnosno 
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industrijska nesreća.  Na kraju procjene možete vidjeti i same rezultate obrade rizika, a koji su 

prikazani u ukupnoj matrici, prema kojoj su poplave izazvane izlijevanjem vodenih tijela i tu 

moram napomenuti da se obrađuje najgori mogući događa i slično. Spominju se i umjereni rizici 

su epidemije, pandemije koje pripadaju visokom riziku, vrlo visok riziku pripadaju ekstremne 

temperature, vjetar, kiša,  dok tuča, mraz i klizišta pripadaju visokim rizicima. Na rezultat 

samog rizika utječe učestalost njegove pojave. Evo toliko za sada pa ako ima nekih pitanja, 

pitajte slobodno. Hvala. 

 

 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem se. Da li se predstavnici Klubova članova žele javiti? 

Članice i članovi? Ukoliko ne, dajem ovu točku na usvajanje. 

  

Županijska skupština jednoglasno je sa 31 glasom „za“ donijela  

Zaključak o prihvaćanju Procjene rizika od velikih nesreća  

za područje Koprivničko-križevačke županije 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 11. je Donošenje Rješenja o imenovanju sudaca porotnika 

Općinskog suda u Koprivnici. Rješenje smo primili, raspravu je proveo Odbor za izbor i 

imenovanja, koji podržava prijedlog Rješenja. Obrazloženje daje pročelnica. 

 

 LJUBICA BELOBRK FLAMACETA:  Isto vrlo kratko. Sukladno Zakonu o sudovima, 

suce porotnike imenuje Županijska skupština i to na vrijeme od četiri godine. Zaprimili smo 

prijedlog predsjednice suda, proveli smo propisani postupak, zaprimili smo prijedloge 

ovlaštenih predlagatelja, a to su općinska i gradska vijeća, sindikati, udruge poslodavaca, 

gospodarske komore. Od zaprimljenih prijedloga zaprimili smo pet prijedloga jedinica lokalne 

samouprave te smo sukladno zakonu, također na zaprimljene prijedloge pribavili mišljenje 

predsjednice suda da li se slaže s imenovanjem tih osoba. Za jednu osobu dobili smo mišljenje 

da ne može biti sudac porotnik jer je zaposlenica Općinskoga suda u Koprivnici. Ostali 

prijedlozi nalaze se u rješenju, pa vas molim da podržite odnosno da donesemo takvo rješenje. 

 

Županijska skupština,  jednoglasno je sa 31 glasom „za“ donijela  

Rješenje o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Koprivnici. 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 12. je Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru 

predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za izbor i imenovanja Županijske skupštine 

Koprivničko-križevačke županije. Rješenje smo primili. Prijedlog Rješenja je utvrdio Odbor za 

izbor i imenovanja pa pozivam predsjednika Odbora Stjepana Peršina da nam kratko obrazloži 

prijedlog. 

 

STJEPAN PERŠIN: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, kolegice i kolege, 

predstavnici medija. Člankom 19. Poslovnika Županijske skupštine utvrđeno je prvenstveno 

pravo  Odboru za izbor i imenovanja na predlaganje osoba iz nadležnosti Županijske skupštine. 

Nadalje člankom 46. stavkom 2. Poslovnika, definirano  je da se sastav Odbora za izbor i 
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imenovanja bira isključivo iz reda članova Županijske skupštine Koprivničko-križevačke 

županije. Danom 12. rujna 2023. godine Natalija Sučić prestaje obnašati dužnost člana 

Županijske skupštine, koju je obnašala u svojstvu zamjenice člana predstavničkog tijela u 

mirovanju. Kao članica Županijske skupštine, ista je bila izabrana u Odbor za izbor i 

imenovanja. Slijedom opisanih odredaba, Odbor za izbor i imenovanja na sjednici održanoj 12. 

rujna 2023. godine utvrdio je prijedlog da se u predmetno radno tijelo umjesto Natalije Sučić 

izabere Ivica Srbljinović, član Županijske skupštine. Želimo mu puno uspjeha u radu. 

Županijska skupština jednoglasno je sa 31 glasom „za“ donijela  

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru Odbora za izbor i imenovanja 

 Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije. 

 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 13. i 14. 

 

PREDSJEDNIK:  Sada imamo točke 13. i 14. koje se podudaraju pa predlažem da ih 

spojimo. Znači, Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na odluke o osnivanju prava 

građenja donesenih od osnovnih škola kojima je osnivač Koprivničko-križevačka županija i 

donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na osnivanje prava građenja u korist Koprivničko-

križevačke županije radi realizacije projekata rekonstrukcije i dogradnje zgrade 

osnovnoškolskih ustanova. Zaključke smo primili, raspravu je proveo Odbor za obrazovanje 

koji podržava utvrđene prijedloge, zamjenik župana daje obrazloženje. 

RATIMIR LJUBIĆ: Ovo je prvi set o pravima građenja na Županijskoj skupštini, znači 

biti će ih još. U svrhu realizacije projekata rekonstrukcije i dogradnje postojećih školskih 

objekata radi izdavanja građevinskih dozvola i prijava projekata na poziv i dostavu projektnih 

prijedloga dogradnje, rekonstrukcije i opremanje radi cjelodnevne nastave ili jednosmjenske 

škole. To su škole Osnovna škola Fran Kacelak Drnje, škola daje pravo građenja Županiji. 

Škola Andrije Palmovića iz Rasinje, Osnovna škola Ferdinandovac. Područna škola Podravske 

Sesvete gdje  Osnovna škola Kloštar Podravski i Općina Kloštar Podravski daju pravo građenja 

Županiji te Osnovna škola Grigor Vitez Sveti Ivan Žabno također. Znači to je sve točka 13. 

Dok točka 14. se odnosi na to da Županija prihvaća ta prava građenja. Samo da najavim 

da će u skoroj budućnosti biti tako i sa Osnovnom školom Koprivnički Ivanec, Područna škola 

Hlebine i Područna škola Fodrovec koje su u fazi idejnih projekta. Pa predlažem da date 

suglasnost i na odluke školskih odbora na pravo građenja županiji i da Županija prihvaća to 

pravo. Hvala. 

 

Županijska skupština je jednoglasno sa 31 glasom „za“ donijela Zaključak o 

davanju suglasnosti na odluke o osnivanju prava građenja donesenih od osnovnih 

škola kojima je osnivač Koprivničko-križevačka županija 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Županijska skupština je sa 30 glasova „za“ 1 glas „suzdržan“ donijela Zaključak 

o davanju suglasnosti na osnivanje prava građenja u korist Koprivničko-

križevačke županije radi realizacije projekata rekonstrukcije 

 i dogradnje zgrade osnovnoškolskih ustanova 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 15. 

 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na 

kupoprodaju nekretnine kč.br. 3976/2 k.o. Sveti Petar Čvrstec u vlasništvu Doma zdravlja 

Koprivničko-križevačke županije. Zaključak smo primili, raspravu je proveo Odbor za 

zdravstvo, koji podržava prijedlog, obrazloženje daje zamjenik župana. 

 

RATIMIR LJUBIĆ: Ovdje se radi o nekretnini Doma zdravlja, montažnog karaktera i 

koja se ne koristi već dugi niz godina. Tamo više nema liječnika, niti će ga više biti tamo, jer 

nema potrebe i da ga bude tamo, jer je objekt u dosta lošem stanju, pa je Dom zdravlja odlučio 

da ga proda i postoji naznaka za neke interesente. Radi te potrebe Dom zdravlja je napravio i 

procjembeni elaborat i isto tako po dobivenoj suglasnosti Županijske skupštine, raspisati će se 

natječaj  radi prodaje te nekretnine. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa  31 glasom „za“ donijela Zaključka o 

davanju suglasnosti na kupoprodaju nekretnine kč.br. 3976/2 k.o. Sveti Petar Čvrstec u 

vlasništvu Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 16. 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 16. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na 

Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije 

u Đurđevcu. Zaključak smo primili, raspravu je proveo Odbor za zdravstvo koji podržava  

prijedlog. Obrazloženje daje zamjenik župana. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Radi se o doktorici dentalne medicine Jeleni Perica Pavišić koja je 

trenutno u radu kod Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije, a prelazi u privatnu 

praksu. Ona bi htjela ostati raditi u istoj ordinaciji pa radi toga Dom zdravlja treba suglasnost 

da može tu ordinaciju iznajmiti dotičnoj doktorici. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa  31 glasom „za“ donijela Zaključak o davanju 

suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora  

Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Đurđevcu  

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 17. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 17. je Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o 

najmu digitalnog mamografskog uređaja s tomosintezom Doma zdravlja Koprivničko-

križevačke županije u Križevcima. Zaključak smo primili, raspravu je proveo Odbor za 

zdravstvo koji podržava  prijedlog. Obrazloženje daje zamjenik župana. 

 

 RATIMIR LJUBIĆ: Kao što znate Županijska skupština je u srpnju ove godine usvojila 

Izmjene i dopune Proračuna, kojima su bila osigurana sredstva za nabavu mamografa. Dom 

zdravlja je proveo postupak javne nabave i donio odluku na upravnom vijeću o najmu digitalnog 

mamografskog uređaja s tomosintezom. Župan sukladno zakonu o lokalnoj i područnoj 

samoupravi odlučuje o stjecanju nekretnina i pokretnina u iznosu do milijun kuna, a vrijednost 

ovoga mamografa je 149 tisuća eura i potrebna je suglasnost Županijske skupštine. 

 

 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Dali se predstavnici odbora žele javiti? Predstavnici 

Klubova? Članice i članovi? Gospodin Martinčević. 

 

 MARKO MARTINČEVIĆ: Poštovani predsjedniče, koristim ovu priliku da kao 

Križevčanin, a vjerujem da u ime svih vijećnika i vijećnica iz Križevaca i okolnih općina mogu 

se samo zahvaliti na ovom velikom pomaku za naše sumještane. Hvala. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 31 glasom „za“ donijela Zaključka o davanju 

suglasnosti na Odluku o najmu digitalnog mamografskog uređaja s tomosintezom Doma 

zdravlja Koprivničko-križevačke županije u Križevcima 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 18. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 18. Donošenje Zaključka o davanju mišljenja na Nacrt Mreže 

hitne medicine i sanitetskog prijevoza, Zaključak smo primili, raspravu je proveo Odbor za 

zdravstvo koji podržava  prijedlog. Obrazloženje daje župan. 

 

 DARKO KOREN: Mislim da je svima ovdje jasno iz ove odluke o čemu se ovdje radi. 

Samo sam imao za potrebu istaknuti da to nije došlo slučajno ili preko noći da je to rezultat 

jednog dugotrajnog angažmana i nas kao Uprave, ali moram istaknuti i cjelokupne Zajednice 

županija, gdje smo u nekoliko navrata inzistirali na tome da se posebna pažnja da toj mreži 

hitne medicinske pomoći. Zapravo je to konačno rezultiralo ovim što je sada pred nama. 

Činjenica je da je nekakvi fokus na primarnu zdravstvenu zaštitu, ali isto tako da je fokus i na 

segment zdravstvene zaštite koji je svima to je jasno po prirodi najhitniji. Tako da smo se zaista, 

evo sa velikim zadovoljstvom referirali na to i tu je prijedlog pred vama, gdje mi formalno 

donosimo zaključak odnosno odluku da se formalno prihvati taj nacrt Zaključka mreže hitnih 

timova, hitne medicine. Posljedica toga je, a znadete da smo mi do sad za to izdvajali 3 milijuna 

i 600 tisuća kuna, a to je 500 tisuća eura za dodatne timove u Križevcima i Đurđevcu, ako bude 

sve to tako kako sada ta procedura nalaže i sa novom godinom se to zaista i provede mi ćemo 

evo u idućoj godini imati, Bogu hvala na raspolaganju za namjenu tih 500 tisuća eura, tako da 

mislim da nema sumnje da ovo ne treba podržati. I treba vjerovati da će taj proces doći do one 

faze kad zaista to bude odluka ministra. Hvala. 

 

 PREDSJEDNIK Hvala županu. Dali se predstavnici odbora žele javiti? Predstavnici 

Klubova? Gospodin Janči. 
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 HRVOJE JANČI: Nezavisni se dugi niz godina zalažu za izjednačavanje standarda po 

pitanju dostupnosti hitne medicine na području Županije. Drago nam je da je ministarstvo 

uvidjelo potrebu da stvarno taj standard bude na području cijele Županije jednak. Nadam da će 

se osloboditi ta sredstva za sljedeću godinu i da se mogu iskoristiti za podizanje standarda u 

tom nekom drugom segmentu zdravstvene zaštite, a koja nam je najpotrebnija za područje cijele 

Županije. 

 

Županijska skupština jednoglasno je sa 31 glasom „za“ donijela 

Zaključka o davanju mišljenja na Nacrt Mreže hitne medicine i sanitetskog prijevoza 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 19. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 19. Donošenje Zaključka o nekorištenju prava prvokupa 

kulturnog dobra, slike Ivana Generalića „Rogati konj“. Zaključak smo primili, raspravu je 

proveo Odbor za obrazovanje koji podržava prijedlog, obrazloženje daje pročelnica Ljubica. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Sukladno Zakonu o zaštiti i očuvanju kulturnih 

dobara, vlasnik kulturnog dobra koji ga namjerava prodat dužan se prvo obratiti i ponuditi pravo 

prvokupa Republici Hrvatskoj, županiji ili općini na kojoj ima prebivalište i ako je riječ o 

nekretnini gdje se nekretnina nalazi. Tako smo zaprimili ponudu vlasnika kulturnog dobra, sliku 

Ivana Generalića „Rogati konj“. Ponudu ste vidjeli u materijalima. S obzirom da Županija nema 

ustanovu koja bi bila iz područja kulture, a niti ima sama uvjete upravljati ovim kulturnim 

dobrom, nisu osigurana sredstva u proračunu, predlaže se da se donese odluka o nekorištenju 

prava ovog prvokupa. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, dali se predstavnici Obora žele javiti? Predstavnici 

Klubova? Gospodin Lacković. 

 

ŽELJKO LACKOVIĆ: Dobar dan, sve vas lijepo pozdravljam. Ne znam zbog čega je 

ova točka dobila čast da bude zadnja, da li zato jer je najvažnija ili zato što je manje važna. 

Želio bih o njoj diskutirati jer smatram da je ona za kulturu naše Županije i za naš identitet, za 

našu povijest i za našu budućnost najvažnija točka na današnjem dnevnom redu. Obrazloženje 

koje smo primili ide u smjeru da se ne prihvati prijedlog za otkup ovoga umjetničkoga dijela, 

zbog odredbi u proračunu i formalnim razlozima zbog kojih Županija nema i ne može ili ne želi 

otkupiti ovo umjetničko djelo. Želio bih ovdje naglasiti da smo mi ovdje kao Podravina jedan 

mali kraj koji je zapravo poznat po ničemu. Kad kažem po ničemu, onda gledajući povijesno, 

mi smo bili dio Panonije u rimsko vrijeme, imali smo srednji vijek gdje su nam presudni utjecaji 

imali Habsburgovci odnosno Austro-ugarska, imali smo djelomično proboj Turaka ovdje na 

naše prostore i zato sva naša kultura i tradicija koju mi baštinimo su zapravo utjecaji stranih 

kultura. Jedino izvorno što je nastalo i kulture vrijedno na ovome području je zapravo pokret 

naive, a Ivan Generalić je čovjek broj jedan u Koprivničko-križevačkoj županiji, koji do sada 

nije apsolutno dobio nikakav tretman u kulturnom djelovanju Županije niti lokalne samouprave. 

Smatram da bi trebalo stupiti u ozbiljne razgovore sa nasljednicima. Ivan Generalić je poklonio 

30 djela i imamo Muzej naive u Hlebinama, znači čovjek je bio široke ruke. Danas u njegovoj 

ostavštini, a to nije samo njegova ostavština, jer vidimo da je riječ o kulturnim dobrima, a 
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njegovi nasljednici nisu u mogućnosti ispunjavati uvjete kojih se i Županija boji, ali svakako je 

moguće naći prostora, pronaći načina i porazgovarati sa nasljednicima, napraviti jedan iskorak 

jer jedino što vrijedi kulturno, a izvorno je odavde je zapravo naiva. Ivan Generalić na početku 

i svi oni kasnije ljudi koji su dolazili nakon njega kao poznati slikari naivne umjetnosti. Možda 

bi to bilo simbolično slično, ova prodaja kada bi se dogodila i kada vrijedna djela Ivana 

Generalića odu, to bi bilo kao da bi recimo Podravka promijenila sjedište iz Koprivnice u 

Zagreb, ne bi se ništa dogodilo za samu Podravku, ali bi se dogodilo za ovaj kraj. Činjenica je 

da je na prodaju i obiteljska kuća Ivana Generalića, utemeljitelja naive, koji je živio ovdje, koji 

je učinio da Hrvatska bude poznata u svijetu po naivi, dakle iz ovog malog mjesta iz ovog malog 

prostora uz rijeku Dravu, svakako zavređuje ozbiljniji pristup. Stoga smatram da financijski 

razlozi da se to ne kupi, nam govore upravo suprotno, ako smo imali sredstva za  jednu 

„robotsku ruku“ u ljekarni, ja vjerujem da je i ovo djelo vrijedno i da će se isplatiti sa svim 

segmentima a koji su navedeni ovdje da to kao ne bi bilo u redu. Županija ima 480 tisuća eura 

u dionicama s kojima uopće ne drži nikakvo upravljanje i nema nikakvi utjecaj, a i one neće 

biti ništa drugu nego u jednom trenutku prodane. Predlažem župane vama, da ovu odluku, 

odnosno vlasnika ovoga dijela kontaktiraju ljudi koji su zaduženi u Županiji za područje 

kulture, da se razmisli o tome, da se recimo na primjeru na Međimurske županije gdje je recimo 

jedan Rudolf Steiner samo rođen u Donjem Kraljevcu, koji je poznat po promišljanju čovjeka, 

duhovnosti svemira a zapravo to sve imamo u našoj naivi. Vi često pokazujete kroz naivu što 

je naša Županija, pa onda imamo pisanice za Uskrs koje putuju diljem Županije, Europe i 

svijeta. Nemojmo olako prijeći preko ove točke, sjednite sa čovjekom, njegova kuća sutra može 

biti jedan spomen čovjeku koji to zavređuje. Naša imena neće ostati zapisana u povijesti, 

možemo srušiti njegovu kući i njegova dijela mogu otići po cijelome svijetu, ali će ime, djelo, 

rad i značaj Ivana Generalića nadrasti sve nas koji smo ovdje. Eto apeliram na jedan prijedlog 

i na osnivanje jedne male ustanove i obilježavanje ovoga čovjeka koji je i svojim životom i 

radom upravo doprinio za ovaj kraj. Hvala. 

 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko ispred Klubova želi javiti? Otvaram raspravu za 

članice i članove. Gospodin Flajs. 

 

MILJENKO FLAJS: Pozdravljam sve nazočne i vidi čuda jedan potkalnički Prigorec će 

govoriti o naivi i stati ću na stranu gospodina Lackovića, jer smatram da se ovdje za ovu sliku 

gospodina Generalića ne radi o takozvanom vrtoglavom iznosu, kako se to vrlo često i prečesto 

kroz ovo čitavo vrijeme od kako je krenuo taj postupak, koji je zapravo za vlasnika i koje je 

meni poznato iz medija, čista forma. To doista nije vrtoglavi iznos. Ova slika je pokretno 

kulturno dobro Republike Hrvatske i za tu sliku se kaže da je to neprocjenjivi službeni dio 

povijesti Podravine, a posebnoga onoga dijela Podravine od kuda je ta slika potekla. Ona 

predstavlja kulturno dobro posljednje naivne umjetnosti s kojom se ovaj podravski kraj dići, 

kao što je to rekao gospodin Lacković. I to od autora o kojemu mnogi u svijetu ne bi uopće čuli, 

kao ni  i o kulturi iz Podravine, a to moramo znati i imati na umu. Možemo reći nažalost, 

nemamo novca za otkup ove slike, kao što to stoji u obrazloženju ili ne znamo kako bismo 

mogli mi tom slikom gospodariti, ali neka svima bude jasno da ova slika ne košta 200 tisuća 

eura, nego više od 2 milijuna eura za Podravce i mislim da je ona dio naše povijesti. Za 

kupovinu ove slike ne mora biti nužan proračun Županije. Postoje Europski fondovi za kulturu, 
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možda neke velike tvrtke koje žele otkupiti sliku i pokloniti je Hlebinama u galeriju pa će 

recimo ispod ili iznad te slike pisati „za navek taj Rogati konj je tu“ recimo poradi Podravke. 

Dakle ima mnogo načina kako se ova slika može zadržati u ovom kraju i da bi to trebalo tako i 

učiniti. O ovoj odluci, s obzirom da od danas djelujem u ovoj Skupštini kao nezavisni član, ja 

ću biti suzdržan. Hvala. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, da li se još netko od članova ili članica javlja? Ukoliko 

ne, zaključujem raspravu. Da li se župan želi očitovati? 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Ja bi samo dodala i rekla formalno pravno, znači 

sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj regionalnoj samoupravi, ako bi donijeli odluku koja bi 

bila suprotno ovoj odluci koja se predlaže, postupili bi protivno tom zakonu, jer nemamo 

osigurana odnosno planirana sredstva u proračunu. Također bi htjela naglasiti da sukladno 

spomenutom Zakonu o očuvanju kulturnih dobara i u slučaju da ova prodaja ne uspije i da 

prodavatelj ne uspije prodati ovu sliku po ponuđenoj cijeni da je dužan ponoviti postupak. Znači 

i po novoj cijeni i u skladu s novom odlukom, ponovno bi takav prijedlog odnosno ponuda 

došla na Županijsku skupštinu ili ako je manja od vrijednosti, ili u okviru vrijednosti s kojom 

raspolaže župan, odluku bi tada mogao donijeti župan. Evo to je što se tiče formalnosti. 

DARKO KOREN: Evo ja zaista nisam mislio da će mi ovo biti najteža točka na 

današnjoj sjednici. Ne znam nakon ova dva ekspozea nakon gospodina Lackovića i gospodina 

Flajsa, ja bi najradije rekao, daj Ljubica kupi tu sliku. Valjda ne moram osobno dokazivati 

koliko osobno preferiram naivu kao jedno zaštićeno znakovlje našeg tu identiteta, našeg dijela 

Podravine. Ja sam isto taj nekakvi Prigorec, kao što je to i Miljenko rekao za sebe, ali zaista je 

to gospodin Lacković u svom ekspozeu i u svoj sreći iznio da smo puno učinili za tu naivu, za 

naše projekte Pisanica. Ne znam, iskreno, baš ste me sad doveli u situaciju da se i sam zamislim 

i da na neki način pokušamo pronaći neko rješenje, jer nismo u pripremi ove Skupštine to tako 

sagledavali. Zato što u pravilu uvijek donesemo odluku da se odričemo prava prvokupa, a sad 

trenutno ne znam što bi iskreno rekao. Suočeni smo sa proceduralnom problematikom, jer mi 

nemamo osigurana sredstva i mi ovoga trena ne možemo donijeti odluku da kupujemo sliku. 

Da li možemo ovu točku dnevnoga reda skinuti sa ove sjednice i da vidimo u kojem roku se 

moramo očitovati na to pitanje? To je možda neko rješenje. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Rok je 30 dana ako nismo zainteresirani, a 60 

dana, ako smo zainteresirani. 

 

DARKO KOREN: Mi ćemo imati Županijsku skupštinu u roku od 60 dana to je sigurno. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Ali od zaprimljenog prijedloga, a tu je prošao 

rok. 

 

DARKO KOREN: Dobro, gledajte. Vodeći se onim Murphyjev zakonom, da bi svaki 

prijedlog o odgodi odluke uvijek bio jednoglasno prihvaćen, onda bi sad to bilo najlakše da 

skinemo to kao točku s dnevnoga reda, jer smo sad stvarno u dilemi oko svega toga. Ja vjerujem, 

da nisam samo ja sad u tim svojim razmišljanjima i toga stava i kojeg su i sada potencirali 
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kolege, članovi Županijske skupštine svojim sudjelovanjem. Evo, ako je moguće da skinemo 

to sad s dnevnoga reda i da sljedeća Skupština će biti kad će biti. Znate da je u pravilu negdje 

tamo 11. mjesec kad se i proračun donosi pa ćemo možda do tada i naći sredstva. Prodajmo 

dionice PZC-a evo rekao je Darko Masnec. Kad sam ja već uzeo riječ, inače to je jedna tema 

oko prodaje tih dionica koja je kod nas u Županiji već duže vremena prisutna, ali opet zbog 

nekih političkih razloga ne stavljamo to, jer uvijek se takvi procesi doživljavaju kao da to netko 

nešto radi iza. Dakle, bilo je određenih upita za kupnju tih dionica. Svake godine smo dobili 

iznos od nekakvih 100 tisuća kuna za dividende, sad možda bude nekih 200, ali mi 30 godina 

ne možemo dobiti od dividende ono što bismo željeli, ili da prodamo te dionice. Ja to sad malo 

ovako ugrubo govorim pa evo i za to sam, da i to pitanje otvorimo na nekoj od sjednica, da se 

riješimo tog udjela, jer tih 12,5 posto nama ništa ne znači, s tim ili bez toga imamo isti status 

kod tvrtke. Hajdemo to tako sada napraviti, vidjeti to pravno kako možemo to dovući do 

sljedeće sjednice i pokušati naći zajedničko rješenje da se to umjetničko djelo zadrži. Znamo 

da postoji problem nakon toga gdje bi to bilo, gdje bismo to čuvali…No i to ćemo savladati u 

sljedećim koracima. To bi bilo to od mene i predlažem da skinemo točku s dnevnoga reda. 

Hvala.  

 

PREDSJEDNIK: Župane, čisto proceduralno, neka vam pročelnica pojasni što to znači 

ako mi danas ne donesemo odluku. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Znači mi se trebamo u roku od 30 dana izjasniti 

ako nismo zainteresirani, a u roku od 60 dana ako smo zainteresirani. Ako se ne izjasnimo u 

tim rokovima smatra se da nismo zainteresirani. 

 

DARKO KOREN: Kad je zahtjev predan? 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: 24.08.2023. 

 

DARKO KOREN: Može povlačenje zahtjeva sa tim datumom i predati ga s nekim 

budućim datumom. Uglavnom skidamo točku s dnevnoga reda. 

  

Župan povlači prijedlog Zaključka o nekorištenju prava prvokupa kulturnog dobra- 

slike Ivana Generalića „Rogati konj“ s dnevnog reda.  

 

Točka 20. 

 

PREDSJEDNIK: Pitanja i prijedlozi članova Županijske skupštine. Otvaram raspravu 

pod tom točkom. Gospodin Kešer. 

 

MLADEN KEŠER: Gospodine predsjedniče, gospodine župane, nadodao bih se na ovu 

točku koja je sada skinuta s dnevnoga reda. Kao načelnik Općine Kalnik smatram da kada se 

nešto proda onda se tako i smatra zauvijek prodanim odnosno ne može se više kupiti i vjerujem 

da bi Općina Kalnik kad bi se raspisali neki određeni udjeli u tome, mi bi dali nekih 5 tisuća 

eura za tu sliku, pa da bi svaka podravska općina dala toliko ili deset, pa županija. itd. i to bi 
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bilo to. Slika bi se kupila. No međutim ja sam se zapravo htio javiti zbog jedne točke dnevnoga 

reda, a to je razno. Znate svi da se dogodila jedna velika tragedija da su poginula tri mladića s 

područja općine Kalnik, govorim to zbog određenih mjesta u Koprivničko-križevačkoj županiji, 

određene ceste npr. cesta D-22 na kojoj je poginulo već jako puno ljudi. Predlažem zapravo da 

se sastane Odbor za promet da se donesu određene odluke, da se okupe stručnjaci, koji će 

zapravo smatrati te neke kritične točke na tim cestama. Vjerujem da nema samo jedna kritična 

točka u općini Kalnik ili u općini Sveti Petar Orehovec, već da ih ima na području cijele 

županije. Ali to ne da čekamo jako dugo, jer promet ide, odvija se svaki dan. Čuo sam se sa 

županom na tu temu i ne znam što se sada dogodilo pa molim župana da mi odgovori na tu 

temu. 

MARIJANA LOKOTAR: Hvala lijepo, evo od mene još malo o školstvu. Znači uskoro 

kreće natječaj o stipendiranju studenata, pretpostavljam da će to biti u 10., 11. mjesecu. Mi kao 

Klub smo podržali povećanje iznosa stipendije, podržali smo povećanje broja stipendista, mada 

je to bilo slavodobitno rečeno brojka 100. Ne znam zašto to nije 105, 200, 210? Znači 

predlažemo da stipendije ubuduće dobiju svi studenti koji zadovoljavaju uvjete. Evo hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, da li se još netko javlja? Župane hoćete li odgovoriti na 

ova dva pitanja sad ili pismeno?  

DARKO KOREN: Ne, ne, odgovoriti ću sad, nema problema. Mislili ste da stipendije 

dobivaju svi koji predaju zahtjev?  

 MARIJANA LOKOTAR: Ne, nego studenti koji zadovoljavaju uvjete. 

 

 DARKO KOREN: Pa dobro, mi smo donijeli odluku da mi stipendiramo 100 stipendista, 

sa evo ne znam, 150 eura, to već imamo godinama određen broj. Povećali smo za 50 posto više. 

Tako smo sada pravilnikom odredili, znači 100 stipendija sa 150 eura. I deficitarnost zanimanja  

se boduje posebno to jest dodatno, a spisak zanimanja  koji su deficitarni dobili smo od Zavoda 

za zapošljavanje. Što se tiče pitanja gospodina Kešera, razgovarali smo o tome, 28. je sazvan 

već Savjet za promet, gospodin Peršin je predsjednik Savjeta, a to je jedno ozbiljno tijelo koje 

malo možda i ne doživljavamo dovoljno ozbiljno. Tijelo u čijem je sastavu i predstavnik 

Policije, predstavnik Hrvatskih cesta, predstavnici županijskih cesta, krug stručnih ljudi i mi 

svi koji se bavimo tom tematikom prometa. Slučaj koji se dogodio na području općine Kalnik 

najbolje ga je šutnjom izreći. Zbog toga i zbog još nekih drugih razloga mi smo već nominirali 

točku dnevnoga reda, upravo analizu stanja prometnica u smislu tih crnih točaka na koje treba 

obratiti posebnu pozornost, da se napravi jedan cjelovit projekt koji bi na neki način bio reakcija 

na sve to što se događa na našim cestama. Postoje nažalost neke te točke, a to je ova gore o 

kojoj vi gospodine načelniče govorite koje su često slučajevi tragedija. Dakle to će biti jedan 

sveobuhvatni projekt, koji će nam dati zasigurno neka rješenja da se na to reagira, tako da je to 

u tijeku. 

 

 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem županu i zahvaljujem svima na odazivu te završavam 

današnju sjednicu. 

 

 Dovršeno u 19,15 sati. 

 

ZAPISNIK SASTAVILA      PREDSJEDNIK 

      Helena Matica                          Damir Felak 


